
Protok6l Nr 6/ 2015
vl sesir RndY Miejskiej w czloPi€

z dnia 29 nrji 20rsr'

Rozpo.zecie obrrd godz. l4oo.
obecni na sesji radni Rady Miejskiej oraz zaprcszeni goscie wg zalqczonych do
protokoht l is taobecnosci  (zal .Nr1 i  2)

Porz.dek posi€dz€nia:

l. Spiawyoiganizacyjne:
a) otwarcic sesji,
a) stwierdzenie quorun,
c) przyjecie porzqdku obrad,
d) przy.jwie prolokotu z V sesii Rady Micjskiei-

_ 2. Infomacj a Pzewodniczqceso Rady o dziataniach podejmowanych w okresie
hiedzysesyjnym.

3. Sprawozdanie z dzialalnosci Bunnistu a Miasta iGminy CzloPa w okresie
miedzysesyjnym.

4. Interpelacie i zapytania radnych
5.lnfomacjaz dzialalnoici Zaktadu Gospodarki Komunalnej Zakladu Budzetowego
w Czlopie za 2014r.
6.PEyjgcie infomacji o stanie zdro amieszka6cow Gminy Czlopaod lekarzv
Zespolowej Praktyki Lekaua Rodzinnego w Czlopie i dostqpic do placdwek slu2bv

T.Inlbrmacja o unorzeniach, odroczcniach izwohieniach podarkowych w 2014r.
8.spmwozdanie z dzialalnoici Jednostek Ochotniczej Strazy Pozanej na lerenie
Miasta i Gniny Czlopa za 2014 r. (]qcznie z anaLizq findsowq)
g.lnfomacja Dltektora ENEA dol. stmu iperspektyw zasilania gminv Czlopa
w ene.gil elektrycznq na terenie Miasta i Gbiny Czlopa

- l0.occna zasob6wpomocy spolecznej w cminie czlopa
11. Podjecie uchwrl w sprrwach:
11.1. zmian w budzecie Miasla i Gniny Czlopa na 2015 rok.
r r.2. udzielenia doracii celowej dla Sanodzielnego Publicznego Zakladu Opieki

lr3. przyjgcia prosramu opieki nad zwiez9tami bezdomnvmi oru zapobiesania
bezdomnosci zwierz4 na lerenie Miasla iGmiry Czlopa
1 l.:1. udzielcnia pomocy finansowej wojew6dztwu ZachodnioPomorskienu
11.5. pr4,j9cia Stralegji Rozwi?zywania Problem6w Spolecavch Gminv Czlopa na
lala 2015 2020.
ll.6.wlrazenia chqc; przystqpienia sminy Czlopa do Lokalnej Grupv Dzialuia na
okres prognmowanii 2014-2020.
I l.T.pzyjFcia .IroBrm usuwdia azbeslu i wyrobow zawiera.jqcvcb azbest z tercnu
Miasta iGnriny Czlopa w latach 2015 - 2032"



r1.8. prziqcia zasad i lrybu finansowania
azbestu i sfrob6w zawierajqcych azbest na
,,Programu usuwania azbeslu i wyrob6w
iGniny Czlopa w latach 2015 - 2032"

przedsitwzi9i niqzmych z likwidacja
terenie miasta i gminy Czlola w ranach
zawierajqcych azbest z lerenu Miasta

11.9. rozpatrzenie skargiPaniAgnieszki Witczak nadzialanie p.o. Kierownika
Polsko-Niemieckiego Cenirum Kultury i Sfonu w Czlopie Paniq Jolantl Drabinskq
I l l0.rozlatrzenia skargi Pana Marcina NieFdka Fima Uslugowo Handlowa,
ul.RybackaT. 78'630 Czlopa na dzialdie BumishzaMiasta i Gniny Czlopa.
ll.ll.ustalenia kryleri6w poslgpowania rekrLrlacyjnego dla kandydat6w do
Publiczneso Cimujum i . JanaPawlall w Czlopie zam;eszkalych poza obwodern

12. Odpowiedzi na interpelacje i zapylania radnych.
13. Wolne wnioski i intbrmacje.
14. Zakofczenie obmd sesji.

Ad.l !, b, c, d. otwarcics€sji.

Prewodniczqcy Rady Miejskiej Pan Zbigniew Tymecki otworzyl obrady VI sesji
rcj kadencji Rady Miejskiej. sedecznie prz)ryilai radnych, bu.nistza, skarbnika,
zaproszonych soici o.az wszystkich obecnych na sesji.
Na podstawie lisly obecnosci Przervodnic,qcy Rady Miejskiei Pan Zbisniew Tymccki

Na stan og6lny 15 radnych - obecnych jcst i'l radrych Nicobecna radna to Pani
Joanna Jastrzqbowska.
wobec stwierdzonego quorum Rada Miejska moze podejmowaa prawomocne

Porzqdek obmd VI sesji Rady Miejskiej zostai puedstawiony w materialach na sesjQ
i Pan Przewodniczqcy Rady zwraca sil z p)tmien czy ktos z radnvch chciatbv
wnieii do pozqdku obradjakiei zmiany?
Wobec braku uwag do poslzszeSo porzqdku obrad Pan Pzewodnicz4cv Radv
poddal so pod glosowanie.
w glosowmiu udzial wzi9lo
Za pcyjgciem pozqdku obrad

- i4 radryclr.

Poz4dek obrad Vl sesji Rady Miejskiej w czloPie zostat Pzvjetv
jednogtosnie bez wprowadzania zmid.
Przyjecie protokolu zvsesji Rady Miejskiej.
Prolokol z V sesji byl wylozony do wslqdu w biurze Radv w okesre
migdzysesyjnym.
w zwiqzku z powyzszym Przewodnicz4cy zwr6cil si9 do radnvch Radv Miejskiej
z zapytanicm czy sq uwagi do prolokolu z v scsii R.dv Miejskiej w Czlopie?
Wobec braku uwas Przewodnicz?cy Rady Miejskiej poddai pod glosowanre
przyiecie protokolu z V scs.ii Rady Miejskiej z dnia 20 narca 2015 roku 
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W gtososaniu udzial wziqlo

0 radnych.

W wyniku glosowania Rada Miejska przyj qla protokol jednoslosnie.

Ad.z.lDfonnacja Przewodniczqccgo Rady o dzialaniach podejmowanych
w okresie nitdzysesyjnym zostala przedstawiona przez Pana Zbisniewa

Do porvyzszej inlbmacjinie miesiono uwag.
Przedstawiona infomacja stanowi zal4cznik Nr 3 do niniej szeSo protokotu
Ad.3.Spfawozdanie z dzjalalnosci Bumistrza Miasta i Gminy Czlopa \! okrese
migdzysesyjnym zostalo przedstawione pr7-ez Pda Zdzisia{a Kmiei Bumistrza
Miasta i Gminy Cziopa.
Radni nie \rnieili nwag.
Sprawozdanie slanowi zalqcaik Nr 4 do nniejszego protokolu
Nastlpnie Pan Zdzislaw Kmie6 Bumistrz Miasta i Gminy Czlopa powiedziai cvtl

,.Panie PEewodnicz4cy, PaDic Panowie Radni
Chcialbyn poinformowai o kilku wydazeniach, kt6.e diaiv miejsce

w okresie mitdzysesyjnym z racji lego. ze nie mogliicie Paistwo bvi poinlbrmowani
przeze mnie osobiScie.

Medir sq od tego, zeby przekazywac infomacje szvbko i tak si9 slalo
w omawianych przeze mnie przypadkach. Nie chciaibyn jednak. abyscie poczuli sil
Panstwo pominiFci lub w jakikolwiek sposob niezauwazeni. po.iewaz zalezy ni na
wsp6lpracy z calq.adq dla dobra mieszkancow

Pragng w tym niejscu przedstawia Pdistwu nojeeo zastepcA pana Pawla
Skrzeczkowskiego, powolanego na stanowisko z dniem 28 kwietnia 2015 roku.
Sposr6d krndydatow, k16rzy ubiegali siF o stanowisko sekretaza, osoba Pana Pawla
Skrzeczkowskiego byla najblizsza spelnieniu wszystkich wymog6w fomalnvch
poza malym minusen, a mianowicje stazen pracy w administracji sanorz4dowej

Pan Pawel Skrzeczkowski pzez wilkszosi $vo.jej zawodowej karierv pracowal
w adninistracji .z4dowej co w noim przekonaniujesr szczes6lnvn doswiadczeniem.
kldre ma sluzyi rozwojowi Miasta i Gminy Czlopa Oczlqiscie wilcej o sobie powie
san pan Pawei Skzeczkowski. nie mniej chcialbvm, abv fonnalnoSci zoslalv
dopelnione, dlatego osobiscie laedstawiam Pafstwu hojego zast9pc€

Mam nadziejg. 2e nasza wspolpmca, 10 znaczy moja, nojego ,astgpcv i Panslwa
Radnych nabierze teraz rozp9du w poz)lywnym dla nieszkanc6! naszej gminv

Zannn oddam glos mojenu zastqpcy chcialbym lakze poinfomowa6' iz odbvt
siQ konturs na stanowisko kierownika PNCKiS W ramach konkuBu wplvngla lvlto
jedna ofeita, kt6ra spelniia \rmagania fonnalne Po rozmowie kwalifikac,vjnej oteta

olrzymala mojq akceptacjg. Tak s'ilc 12 naia 2015 roku podpisalem umowe o praca

, ,  D;rem Mdlk iern Volelq.  l rot)  p. /y o 'd7: i  po ' reLlzei  \om,sr i  orr /  e ' l ' .  je ' l i

u ;1.( r ie d l ,dpot?eb.  bed/ 'c  do Pai  $dRronrrhd) po/) . i :  D|s P\ 'Kis pod

kierownictwcn panaMateli w kazdei chwili sq dla Pmstwa otwar(e



A rerazjesli przewodniczqcy poz$'oli, chcialbym, aby glos zabrat moj zasl9pca
pan Pawel Skrzeczkowski.'
W tym miejscr Pan Zbigniew Tyme.ki Przewodniczacy Rady Mieiskiei udzielil
glosu Panu Pawlowi Skzeczkowskiemu, kt6ry podziekowal za udtelenie slosu
i powiedziai. ze deklaruje prace i wspolpracA ijezeli sil wszvsrko utozv to tvlko dla
dobra spotecdosci lokalnej w mysl zasady ,.z8oda budlrje. niezsoda rujn!'je"
Ad 4. Inlerpelacje i zapylania ndnych.

Pan Radoy Zbyszek Slusarski zabieraj4c slos tr]razil osobiste refleksjq dolvczqcq
zlozonej p.zez Pzewodniczqceso infomacji. stwierdzajqc, ze po 1vtn. co ustvszal,
Pdn Burmislz nie powinien w-aj3i z sali obrad iako wolnv czlowiek Zdanien
radnego istnicjc pilna potrzeba \qpmco$'ania jakieeoS konsensusu dotvcz4cego pracv

Rady. Zaproponowa]. aby Przewodniczqcy Rady Miejskiej sPotkat si9 z Burnistrze'n
i spr6bowal po.ozumiei si9, w p.zecnmyn wrpadku nie wvobraa sobie dalszej

P,o Zbigniew Tymecki, Przewodniczqcy Rady Miejskiej w Czlopie odpowiadajac
na lowyzsze stwiedzil, ze jego obowiqzkiem zgodnie z lilerq pfawa lest
piz;srawienie wszystkich pism, ktorc wplywaiq do Przewodniczqcego iRadv
Mieiskiej. Pointbrmowal, ze iemu osobi6cie r6wniez jesl przvkro z powodu tego' 2e
musi takie tre3ci pism wplyiva.jacych przekazvwaa Abv nie bvi posqdzonvm

o zatajanie inlomacii. bedzie je przekazywal w takiej tbrmie, w jakiej wptvwajq

Przewodniczqcy stwierdzi] r6wniez. 2e rozmawia z Bumistrzem i jeili co( dobrego
z rych rozm.tw wrnihic. to z pewnoici4 radni to zauwa24
Prn Radny Lech M4dry zwr6cit si9 z pytaniem na jakim etapie jesl sprawa
pzekazywania grunt6w pzez PKP dla miasla i gminv. poniewa2 otzvmal
inlbmacig od aumistrza. 2e lrwa pzekazvwanre gruntow.

Pan Zdzisl,w Kmied Burmistn Miasti i Gminv Czlopa odpowiedzial, iz m6wil
o sposobic pzekazywania grLlnl6w. a na chwilg obecn4 jest usBlanv termin

z dyrekcjqw Szczecinie.
Pan Radny Cezary PIut, zabiemjqc glos poiDfonnowal, iz podczas posjcdzenia
Konisii Rewizyjnej zostal upowazniony pEez.jej cztonk6w o ^tocenie sie do
radnych Rad' Miejskiej w Czlopie z $rioskien. abv npowaznia Burmisrza Miasta
i Gminy Czlopa do pozyskdia Srodk6w na zakup w przys,rym roku nowszego lub

nowego samochodu sa(niczego dla OSP Czlopa z lrwagi na fdkl dvsponowania
poiazdami uz)tkowanymi juz od kilkunastu lat Podczas posiedzcnia komisii
czlonkowie OSP Czlopa przedstawili propozycjq zakupu sanochodu uzvwaneso
z 1996 roku. kt6rego wanosi opiewala na kwotq ok 300 tvsilc)' zlotvch. Nast9pnie
.adny vrrazil wqtpliwosci dotyczqce celowosci zakupu rakieeo siarcso poiazdu jak

i tego. czy gmina moze sama sprowadzii aulo uzvwanc z z.granicv Stwierdzii. ze

Bumistrz powinien zasiegn4e informacji. co do mozliwosci uzvskania dotacji na ten

cel. Radny poinfomowat r6wniez, ze rv pzyszbm roku oSP Czlopa obchodzi'

b€a/ ie 70- lecre i  i ien;  I  b ' ldb) to nJu dlna ol  ' j .  do pwe &nb ral iepo Doj 'du

luro- i r  ro{  e/  usagt  nA ld.  /e 
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nowsze. a GninaCzlopa nie powinna pozoslawad z tvtu



Pan Radny Zbyszek Slusarski zabieraj4c slos zwr6cii uwage. ze dzisiaj w porzqdku
obrad sesjijeslpDnkr dotycz+cy sprawozdania z dzialalnoSci Jednostek Ochobiczych
Slrazy Pozamych na lerenie Miasta i Gminy Cziopa i ewentualnie w lym punkcie
Ra& moze sprecrzowaa wniosek o zakup samochodu i pzeslosorvai.
Patr Zbisniew Tynecki Przewodniczqcy Rady Miejskiej w Czlopie zwraca sil do
Pana Burmislrza z pytanien czy odpowiedzia] na pismo Pdi Katarzyny
cole.iowskiej, klore \rfstosowala do Pana Bumistrza? Jcdnoczeinie zaznaczyl, 2e
srrony zainteresowane chciaryby wiedziet jak la spnwa zostala zala$iona.
w zwiqzku z powyzsrym. ze nie zostala jeszcze udzielona odpowiedz Pan
Przewodniczqcy prosi o udzielenie odpowiedzi pisennei i poinformowanic Rady

PaD Rrdny Cezary Pluta zabierajqc gtos poinfonowal, ze do konca maja 2015 rokn
Ntalony zoslal temin. aby r6zne inslytucje posiadajqce strony intemetowe
przysrosowaty swo.je slrony na poMeby os6b niepelnosprawnych. Zwrocil si9 zatem
z pylanien, czy Cnina Czlopa rez si9 do tego przyi4czy?
Pan BurnistE Zdzislaw Kmie[, odnoszqc sig do pylania pma Pluty sNierdzil, ze
rozna\ aJ w powyzszej strawie z infornatykien, kt6ry dokona analizy i wowczas
bdzie motna odposiedziei na to pltanie. Na chwill obecn4 jednoznacznej
odpowiedzi nie na, rym bddziej, 2e irozylywne odni€sienie si9 do lemalu pociqgnic
za soba nakladv finansowe.
Ad 5. Infomacja z dzialalnoici Zakladu Gospoddki Komunalnej Zakladu
Budzetowego za 201,1r. zostala opraco\tana pzez Pani? Dyrektor E\'9 Funnan.
Powrzszl intbmacje radni olrzynuli !v materialach na dzisiejszq sesjl i t zwiqzku
z poly2szym Przervodniczqcy Rady zwaca si9 z pytaniem czy radni majq pylania

Prn Radny Zbyszek SlusaNki zabierajqc elos stwierdzit, zc takjak w popuedDjch
latach z przyjemnoicia czyta informacjq z dzialalnoiciZGK w Cztopie. Jednoczesnie
zaznaczyt, 2e z infonnacji wynika, i2 zostalo podjltvch wiele dziaian Radnv
zatw?lzyl. 2e w infonnacji. !,laluszczonyn drukien wskazdo na koniecznoft
rcnontu i modcmizacii oczyszczalni Sciek6tf. W zwiqzku z po\tazszvn

zatroponowal aby Pani Dyrektor ZGK na sesjg. kt6ra odb9dzie sig wc wrzeinir
o,  )  oro$dld i l  orJc e dor)c/ . .b /dnre?cn .o L le/ \  /  oorc /c/esohi(  iak ie{
/dk  e .  p 'a r : \o / .o \ .  cb)  Rrd"  mid l .  obrJ  ko |eca j .1do poo c . id  d / id lJ l  $  .e

spkwie ptzy konstniowaniu budzelu
Prn Zdzisl,w Kmied Burnistrz Miasta i Gminy Czlopa pointbrmowal, ze renont

i modemizacja oczyszczalni iciek6w iest brana pod uwagQ przv konrakcie
samorz4dowrm. W tej chwili sq prowadzone rczmowv itvmi spFwami zajmuje sji
zastgpca burmistua. Suma zapluowana na refront i modemizacje 5ciek6w to
2 miliont 700 lysigcy zlotych. Taka kwota zostala lwzglldniona w kontrukcie

samorz4dowym. To s4 inwestycje, klore otzvmaje dofinmsowanie Watunkiem

i eo  r r \  tp  . !  do !  d . " t  ne_r  $ ' /ed l  $  / ) .  e

uooec br , l r  u*ag uo low)/s/cJ In lor lacl i  Pdr Pr ' 'esoor i ' / 'cy Rtdv \4 ie j" re l

poddal ,u Ooo glosowanie'

W saniku glosowania Rada Micjska p'zyj ela powv2szq informacj4 jednosloinie



Niniejsza infomacja stanowi zal4cznik Nr 5 do protokolu.

Ad 6.lnformacje o stanie zdrowia mieszkanc6w Gminy Czlopa od lekarzv
Zespolowej Pmkyki Lekarza Rodzinneso w Czlopie i dost€pie do plaowek
sluzby zdrowia pEygotowanA na pisnie prze, lekdza specjalist9 medvclnv
rodzimej Paniq Jadwige Jankowskq Klonowskq radni otuvmali w ftaterialach !a
sesje. \ry zwiqzku z powyzszym Pze$'odniczqcy Radv zwraca sil z pvtanien czv
radnimaja pytania bqdz uw,tgido posyzszei inibmacji?

Pan Radny Ceznry Pluta zwr6cil sil zpytaDiem do Pani doktor czv zaobsesowano
w oslalnim czasie ilosa czy tez czlslotliwo6a zachorowai na nowc chorobv' ktore do
tej pory wystqpowaly sporadycznie zwlaszcza udziecinp. skzvwienia krQgostupa
P;ni .loktor Jadwiga Jrnkowska - KloDowsttt obecna na sesji zabierajqc glos

stwierdzila. ze jest jej bardzo tnilo. 2e nowo wvbrana mda interesuie si9 zdrowiem

svoich wybo;6w. wyjaSnita. ze na terenie Miasla iGminv Czlopa dziala

Niepublimy Zaklad Opieki Zdrowohej, kt6rv pracuie w mmach kontraktu z NFZ

Pona.tto szczeg6lowo poinformowala Radnvch odnoinie tunkcjonowania sluzbv

zdrowia na trcnie Gniny Cztopa Wskazala a prcblen starzejqcego s1e

spoleczenstwa. Obecnie odnotowuie si9 qiecej zgon6w niz urodzen, pzvbvwa

nowlch schozen cywili,acyjnych: schouen kr9gosiupa. schorzen wzroku' schorzen

sercowfch. Jesl to skutek migdzy il1nyni czestego Przebvwania przv kompulerze

rrowaizone sq badania. szkoly regulanie Nlkonujq bilanse zdrowotne dzieci

i mlodzie2y. Dzieci z odchyleDiami kierowane sq do dalszei opieki Obsada

Zespolorvej Praktyki Lekarza Rodzilnego rv Czlopie w petni odpowiada wvmogotu

Na;dowego Funduszu Zdrowia. Jcst leka.z pedialm. lekaz rodzin'v' lekaz

internisla 
-z 

ilmgin slopnien specjalizacji R6\tnie2 obsada pereonehr Sredniego

spelnia wrmogi Narodoweso Funduszu Zdrowia. Sq pieleg';arki sabinetowe po

wszelkich kursach, pielggnia*a i polozna Srodowiskowo rodzinna Slaiamv sig'

aby co jakis czas spoleczeislwo nialo preprowadzone badania pllmonologiczne,

opiometrycae. w kierunku osteoporozy DoslgpnoS6 do specialist6w nie odbiega od

i;edniej knjowej. Okres oczekiwania pol roku, rok. a na zabiegi operacvjne nawet

dwa hia. Jesli chodzi o opiek! Swi4tecao niedziehq ro juz od lizech lat w skali
bowiatu wvbiera sic w drodze konku6uieden punkl, kr6ry iwiadczv lakq opiekg Jesli

"loari 
o pyran;" Radnego Pluty 10 rzeczywiscie tskie przlpadki odnotowuje sie

u mlodziezy. kr6ra dalej jest kierowana do specjalislow
Wobec braku innych uwag do poryzszej infomacji Pan Przewodniczqcv Radv

Miejskiej poddal jq pod slosowanie
w *yniiu-gto,o*arii raaa Miejska Przyjlla po\''vzsz+ informacig jednogloinie

Niniejsza inlonnacja stmo\ti zalacznik Nr 6 doprotokolu
Ad ?.lnfonnacig ; umorzeniach. odroczcniach i zwolnicniach podatkowvch w 201'1

roku radniofzymali na pi3mie w mateialach nasesjg.
w zwiqzku i powlzszym Pftwodniczqcv Radv MieFkicj Zbignicw Tvnecki

zwraca si9 z p1t""i"'n .ry radni majq p)aania bqdi uwasi do pzcdsBwionej

Radninie wnieiliuwag.



lnfomac.j! slanowi zal4cznik Nr 7 do liniejszego prorokolu.
Ad 8. Sprawozdanie z dzialalnosci Jednostek Ocholniczej Strazy Pozamej na terenie
Miasla i Gminy Czlopa za 2014 r. (lqcznie z analiza finansow+) zostalo opracowane
na piimie przez Komendanta Miejsko-Cminnego Zwiqzku Ochotniczych Sllazy
Po2ahych w Czlopie Pana Dariusza Poeorzelskiego.
W zwiqzku z powyzszym Przewodnicz4cy Rady Miciskiej Zbigniew Tymecki
zwraca sie z p),tdiem czy radni maj+ pytaDia bqdz uwagi do pzedstawionego

Pan Przewodnicz{cy Zbigniew Tytnecki zwraca sil z pylaniem do Pana
Komcndanta dlaczeso w OSP Wolowe Lasy jesl takie dute ^zvcie cncrgii

Na posytsze pytanie odpowicdzi udzielil Pm Dariusz PogozelsK Komcndanl
Micisko'Gminny Zwiqzku Ochotniczych Srazy Pozamych w czlopie infomriec' 2e
w Ochotniczej Sn€zy Pozarnej Wolowe Lasy nie ma ceDlralnego ogrzewania
; jednoslka oszewana jest enersiq eleklrycznq st4d takie zuzvcie predu
Pan Zbigniew Tymecki zwaca siE z pyBniem czy liczniki po bvlvrn sklepie sq zdjile
czy nadal sil za nie pidci?
Pan Dariusz Pogorzelski powiedzial. ze nie ma na ten lemat wiedz) i nie unie na to
pytanic odPowiedziei, wskazal jednoczeinie, ze bva moue wigkszq wiedzl na len
remar ma Pan Cezaly Pluta.
Pan Cezary Plut, poinfolnowal. 2c sQ dwa liczniki. jednak nie ma 'iedzv na 1en

temar, czy jesl to licznik i podlicznik, czy dwa liczniki. Nie ma rownie2 wiedzv na

temal rozliczania tych naleznoici, lym bardzie.i, ze inkasent, kt6ry odczytujc stan
ljcznikdw nie zwracal si9 do niego o umozliwienie wejicia do pomieszczen

Jednosika dysponuje jedynie ogrzewanien elektrycznvm. si4d tak du2e zu2vcie
energii eleklrycznej. Jednostka kilkakrohie zwracala si9 do Burnistrza o wvkonanic
tan centralncgo ogzewania. ale do dzisjai jest oeuewanie elekllvczne Radnv
zwr6cil uwasp, ze koszty zakupu energii eLekqcznej sq tak s)'sokie, ze nalezaloby
rozwazya r)konanie cenlralnego ogrzewania, kt6rego koszl zwrocilbv si9 w ciqgu
kilku la1.
Prn Radny wojci€ch Lisowski Przewodniczecv Konisji Budtetu' przvchvlajqc
sie do glosu Radnego Pluty slwierdzil, ze nalezalobv .ozwiqzaa ten problen Zwrocil
r6wniez uwagE na iakt, ze komisja analizowala problen zakupu pojazdu po2arn'cze8o
dla OSP Czlopa ijej czlonkowie pEychylili sje do podjlcia dziaid na rzecz zakupu
pojazdu. Radny poprosil, aby i pozostale komisje fozwazvlv pozvlvwne odniesienic

si9 do tak poslawionego Problemu.
Prn Rrdny Zbyszek Slusarski spr.cyzorval wrios€k do pEeglosow,nia przez

Radg o nasttpujqcym bEmieniu ,,Bumisrz Miasla i Cminv Czlopa podej'nie

dzialania dotyczqce zakupu pojazdu pozamiczego dla OSP Czlopa w biez'lcej
kadencji" jednoczesnie zaznaczyl, ze nie naLezy precvzowaa kwotv' a takze czv ma

to bya pojazd nowy. boto sil wiqT-e z mozliwosciami budzetu
Pan Zbigniew Tymecki Przewodnicz+cy Radv Miejskiej poddal powvzszv rvn'osek

W Slosowaniu udzial wzielo l4 radnych.
Za - 1'1 ladnych



Pzeciw 0 radnych.
Wstrzymalo si9 - 0 radiych.
Wniosek zoslal przyj tt) jednoslosnie.
Wobec braku innych uwag do powfzszego sprawozdania !a. Zbigtiew Tynecki,
Pr l ( "odnic/qc)  Rda) lv ie i  .  er  pooodleo puJ glo.o$dnie.
w wyniku glosowania Rada Miejska przyjg]a powyzsze sprawozdanie .iednogtofiie.
Przedslawione sprawozddie radni olrzymali $,nuterialach na sesjq i stdowi
zalqcznik Nr 8 do nin'ejszeso protokolu.
Ad g.tnfbnnacja Dyreklom ENEA dotlcz4ce slanu i pelspekryw zasilania Gbiny
Czlopa w energie elektryczn4 na terenie Miasta i Gminy Czlopa zostaia przekazana
radnym w maleriatach na ses.j9. Zaproszoly na sesjq Dyrektor ENEA nie przl,jechal
ne dzisiejsza sesjl w zwi?zku z powy2szym Pan Prewodnicz+cy zaproPonowal
pfzeniesienie leSo punhr na narspnq sesjq.
Pan R,dnl  Zbrszet  ( lu.ar ! l ' i  /s  ocr l  u$asE $ \$c.r  i  rJrmalnei  in lb-uidc /e rd
poczetku sesji zostal przyjgly porz4dek obrad pzez Radq i Dra obiekcje czy mozna
terar w trakcie posicdzeniago zmieniai izdejmowai z porzqdk! obrad ten punkt
W zwiqzku z tyrn Pan Zbigniew Tymecki Przewodniczqcy Rady Miejskicj zwr6cil sil
z pytanien do Pana Patryka Michalika, adwokata, czy mo2na tetu zdj+a z lorz4dku
obrad ten punkt z uwagi na fakt. ze radni nie najq pelncj wiedzy na procedowany len

Pan P,tryk Michrlik, adwokat, odpowiadajqc na powvzsze stlierdzi],2e
sprawozdanic jesr w matelialach na sesjl i 10 nie jest tak, ze nLe na 'a ten rcmat
wiedzy. Wyjasnil. zejezeli ndni si9 zsadajq z tym sprawozdmiem i nie ma zadnvch
p)1ai ro nalezy poddaa to pod glosowanie, aleiesli s4jakies p)1mia i wvnagaloby 10
rajainienia, to sq iakie mozliwoici ,,aby 10 Przerzucii" na nastlpne sesjg
Powiedzial. ze \! tej chwili jest to kweslia ewentualnvch wnioskow radnvch do
pnedlozone.j infomacji.
Pan Zbigni€N Tyn€cki Przewodniczqcy Rady Miejski€j nraca sil z p)taniem czv
radni ma.j4 pltmia bqdt uwagi do przedlozonej infonnacii, bo jesli laklvcznic nje
ma pIa6 10 poddajq pod glosowanie.
Pan Radny Zbysz€k Slusarski zabiefaj4c slos siwierdzil, ze pvtania sq i lacvrowai
ostatnie zdanie z nrformacji, kr6re bzni nastlpujeco,.W zwiQzku z powvzszvm
realizacja p.zedmiotoslch inweslycji pozwoli na sk.6cenie ciqg6w zasilania, co
pozwoli poprawii paramelry dostarczanej enersii elektrycznej oraz zwigkszJ
pewnoft zasilania istniejqcych odbiorcow." Radny zauwuvl, ze.jesli si9 weznie pod

uwagq to. co wczesniej zostalo napisane, ro nasuwa si9 nastqPuiqce pltanie: czv
rv syluacjijeili te inwestycje zostane zrealizowane, o kt6rvch tu ENEA pisze, to czv
bldq konieczne zakupy agregatow pqdotworczvch? Podkre{lil. ze.jeiliPan adwoka!
potwieidza, 2c mozna przeniesd tA infomacjq na nastlpn4 ses.jq to proponuje abv

i{ada przeglosowa}a raki w.iosek i przeniosia tq informacjl suscrujc. abv na kolejna

sesjg zaprosii przedstawicieh ftmy ENEA, kt6rv wvjaini ile jest w roku przes

w dostawie tcj energii i czy w zwiqzku z tvm nusimv w ioku biezqcvm planowae

zakupy w tym zaKresc.
Prn Zbigniew Tynecki PrzeBodnicztcy
przeniesienie,.lntbmacji Dyrektora ENEA

Rady Miejskiej poddal pod glosowanie
dotycz4cej stanu i perspektlw zasilania



Za

Gniny Cztopa w enefgiq elektryczna na terenie Miasia i Gminy Czlopa na koleinq

0 rddn)ch.
W wyniku slosowmia Rada jednoglosnie postmowila o p'eniesieniu powyzszej
infomacji na kolejn4 sesjE.
Ad l0.Ocena zasob6w pomocy spolecznei w Gminie Czlopa zostah opracorvana na
pisnie przez Pmia Elzbietp Dnb Kiercwrika Micjsko-Gminneso OSrodka Pomocv
Spolecznej w Czlopie.
Powy2szq oceng radni olfzymali w materialach na dzisiejszi sesjl i w zwiazku
z powyzszyn Przewodnicz4cy Rady zwraca si9 z pyldiem czy radni 'naj4 pvlania

b4dz uwagi? Jednoczeinie zaznaczyl, ze z przedstawionych material6w wvnika, 2e na
terelie niasta isminy Czlopajest bardzo duza skala bezrobocia i jej stan od kilku 1at
jesl stary. Czesa os6b radzi sobie podejmuj4c praca za sanicq. jedn* tu na mieiscu

W lym niejscu Pzewodniczqcy udzielil Elosu Pani Eltbiecie Drab. kt6ra
poinfomowala. ze na mocy arr. l6a uslaul o lomocv spolecznej z dnia 12 marca
2004 roku, samorzqdy reoaorialne s4 zobowiqzane do przeprowadzenta ocenv
zasob6w pomocy spolecaej w oparciu o analize s)'tuacji spolecznej i demograficzne.j
gminy i przedslawienia jej Radzie Miejskej

Ocena zasob6w pomocy slolecaej zastqpila przygolowlwanv do 2011 roku

b;lans porrzeb puygoloqTwany dla Urzdu Marszalkoi{skiego
W celx przygolowania w oceny zostal opracowanv fortrularz plzez InslytDt

Rozwo.ju Stub Spolecznyclr kt6ry jest dost9pny w na platlormie Cenlralnej Aplikacji
Sralystycznej, do kt6rej maj4 dosrlp instytucje pomocv spolecznej. Fonnularz renjes!

zasiiany danyni zc zbior6w ccnlrahych poszczcg6lnvch prosam6w

infomatycznych prowadzonych przez rom€ inslytucje np CUS, ZUS, Ministentrvo
Pfacy Polilyki Spolecznej, Ministerslwo Finans6w, Minislerstwo Oswiatv itp
Pon;dro dane do uupelnienia fonnulara zbierane s4 p.zez pracownik6w oirodka
ponocy spolecznej od poszczeg6lnych instylucji dziaJajQcvch na te'enie gmlnv

Coroczna ocena zasob6w pomocy spolecznej jesl analizq i ocenq efektvwnosci
syslenLr pomocy spolecznej na tle lokalnej s)luacji spolecznej i demograrlcznej,
pozwala na u'tyczenie lokalnych kie.unk6w zmian oraz p.ojektowanie rozwiqzan
najlepszych dla danego Srodowiska lokalnego Po Przeanalizowaniu dokumentu
m;zna siF dowiedziea jahie inst)'lucje pomocv spolecznej nosq funkcjonowa'
w gminie czy powieoie. ajakie tunkcjonuj q. j akie zmianv zachodzq na przestrzeni lat
w sytuacji dcnograficzncj i instytucjonalrcj sminv oruz rinarsowcj i kadrowej

Oirodka Pomocy Spotecdej
OZPS jest dokumentem, k16tf sianowi doskonalq bzq do trykorzvstanja przv

do ho$dn J o rod( '  ?e{t r r /ne rd ca| f ,c l l  Proe,Lo$ cporec'n} 'h od im)ci

u kLoocf  n ie/oqdne jesr  pred{N sre ddn)cr  ' rd)  DL'r r 'h -arn)  sdloui



r6wniez bu9 do opracowania lokalnej
rozwiqzyivania problenow spolecznych.

diagnozy spolecae.j lub strategii

Wicle danych zawanycb w OZPS zostalo juz opismych w sprawozdaniu
z dzialalnoSci MGOPS wCzlopie za tok 2014f.
PaD Radny zbyszek Slusarski zabiera.jec glos zwrdcil uwag9, ze Pan Przewodnrcz4cv
podni6sl kwesliq bezrobocia w gminie i w zwiqzku z tym zwiaca si9 z pvlaniem do
Pani ELzbieiJ Drab o wyjasnienie co ro jesl za grupa tych bczrobohvch i jlu z tvch

bezrcbohych jesr w stanie podiqi praca? Jednoczesnie zauwazvl, ze w filmie Iliko
pracuje ponad50% os6b spoa gminy.
irni Eltbietd D.!b Ki€rownik Mieisko Gminnego Oirodka Pomocv Spolecaej
w Czlopie odpowiadajqc na lylanie stwiedzila, ze nie mo2e podai dokladnvch
danych, z uwag; na fakt, ze nie tna dostFpu do danvch osobowvch z Powiatorvego
Uzedu Pracy. Mozna po$iedziea. 2e gldwna grupa to kobietv w wieku od 30 do 50

lal. Im najlrudniej aaleii pracE. Pani kierownik zauwazvla r6Miez, ze wsrod

nlodych os6b korzyslajqcych z pomocy oirodka daje siQ zauwazva strach przed

zmianq otoczenia i poszukiwania pracy ra zewn4ttz. Jesli chodzi o mezczvzn

zarejestrowanych w Urz9d,ie Pracy to wielu z nich jxko pra@drwcv, nte
chc;iibyiny zatrudnia. Osoby te kierowee sq do prac slolecznie uzltecznvch, a i do
rego rzadko, kt6re osoby sie nada.ja. Najwigkszvm problernemjest bezrobocie kobiet
Gdyby byty lutaj miejsca pracy. ro pewDie te kobietv by z nich skorzvstaiv'
Pa; Zdzisian Kniea BurmhtE Miasta i Gminy Czlopa stwierdzil, zc nie mo2e si9

zlodzic z rezq Przewodniczqcego. ze w naszej gminie jest tak Zle Wskuniki

dotyczqce bezrobocia w gminach sqsiednich s4 podobne Burmistlz zwr6ci] uwag9' ze

za' .  . *o n ig ' " . t  oo.) .4 e r ) ' lo  'Jmir)  C/ 'opd $)  e/d/a jd o$nie/

orzeJsr,u ce e i r  nr .  r  narodoqo\ '  napr2)\ 'ad q t  3.u o"r 'n ic l  7 l r '  5 In i l innd$
A n a . r l o q  o p L - r l o  $ r s p ' .  d \  q 9 -  z d d ' e m  B r m i  r / '  : e ' r  r o  / i a q j r o

po*wtchne. ! red .g Bur: ' r7d.  .po{od ocob berroDor l )c l  ooroua nie 'h 'e

podejnowai zadnej pracy. wielu woli pmcowa. na czamo z uwag' na swol4 osoolsiq

Pan riadny Wojciech Lhowski zwr6cil sig z pytaniem, czv miedzv Urzqdem Miasta

i Gminy Czlopa, a O(odkiem Pomocy Spole.dej islnieje jakakolwiek w wspolpraca

w sprarvie os6b, kt6re majqjakiekolsiek zalegrosci platnicze wzslQdem sminv l
od;owiddajqc.a powyzsze Pani trlibi€ta Drrb. Kiero*nik osrodka stwierdzila. ze

nie-ma mozii*oici ptar"nych. aby swiadczenia z opieki spoleczne.j przeaaczai na

rcsLrlowanie nale2noici danei osoby np wzglgdem gninv Oczvwiicic istnieje

rniqdzy nami. ZGK i gmin4 ws!6lpraca i kiedv namv wiecej (rodkow to

nrnml ern\  1A4.h pndopiec, ,n)cn.  -e k o\  o!r / \TL (  u eks,c ;$ adc/e_'e d le
p.  winren ur .guto"ac,* .  /d legroi ,  ld pr  1\rad r  qooe l "  r  ro.  eondl '  d/  a 'anie

iietor-alne. Nie'aleznie od re;o reg! mie prowadzinv prace socjalne z tvni

Pan R.dDy C€z.ry Plutr odnoszqc sil do przedslawionvch intbnnacji 'zauwazvl' ze

dane doivczace bezrobocia dotvczq os6b zarejestrowanych, kt6re chc4 w len sposob

nabvt ubezp;eczenie. Czrii os6b korzvsmjqcvch z xslug lekdza fodzimego tez

a"liaruie Uat ubezpieczeni! Realnie len wskaaik bezrobociaiest macznie wvzszv



Wobec brakn uwag do powyzszej oceny Pan Zbigniew Tymecki Pzewodniczqcy
Rady Miejskiej poddaij? pod slosorvdie.
w lrfniku glosowania RadaMiejska przyjgla powyzszq ocenl jednosloinie.
Pzygotowana ocena zasob6w pomocy spolecarcj w Gminie Cztopa stanowi
zalqcznik Nr 9 do niniejszego protokotu.
Ad ll. Podjfcie uchwalw sprarach:
11.1. Pan Zbigniew Tynecki Pzewod.iczqcy Rady Miejskiej P.zedsrawil prcjekl
uchwab w spmwie zmian w budzecie Miasta i Gniny Czlopa na 2015 rok
Poinfomowal. ze projek! uchwary w|az z uasadnienien radni olrzvnali
w materialach na sesj9 i w zwiqzku z Potrryzszym zwraca si9 z pvtariem czv radni
majq pfania bqdz uwasido w/w projektu trchwaly?
Prn Rdddy Lcch Zrsk6rski zwraca sie z p)lanien do Pani Skalbnik dotvczqcvm
Slodk6w przeznaczonych na przebudow9 drogi MiradzJelenic _ bvlo 100-000.00
zlotych. Radny chcialby uzyskaa inlbrmacje jak to wyghda na chwilq obecn4 i jaki

Pani Zofi, Wach Skrrbnik Miasta i Gminy Czlopa wvjainila ze ostatecznie zapis
brani: plm wydalkow na zadaDie pvebudowa drogi migdzv niejscowoici4 Mimdz
Jelenic znniejsza si9 o kwot9 70 rysi9cy i pzeznacza j4 !. zadnie .,Przebudowa
ibudowaulic ichodniko{ w miejscowosci Czlopa ul Polna R}backa, Witosa"

Pan Zbisoiew Tym€cki Pu€wodniczacy Rady Miejskiej podsumowuiqc stwierdzit
ze w Swietle wczesniejszych $powiedzi Burnisltza na tendt inwestycji plzv ul
Polnei i Rybackiej srodki finansowe powinny icszcze zostat. a okazuje siq, 2c
nusimy do tego zadania dolozya. PEypomial, 2e w nastQpnvn rygodrtu
zaplanowano podpisanie unowy na realizacje zadania P n ,,Pzebudowa ulicv Polnej
i Rybackiej wraz z budowa sieci kanalizacji deszczowej etap I ul Polna" na kwotq

brutro 788.135.83 zlob,ch.
Pan Zdzislarv Kmiet Burmhtn poinfonnowal, ze cena kosztorysu inwestoEkiego
na powyzsze zadanie wynosila netto i.209 330,84 zlotvch, po pPetargu

nieognniczonyn oszcz9dnoSe jesl znaczna.
Wobec braku innych pyan i uwag
Przewodniczqc! R.dy Miejskiej $ Cztopie
W glosowaniu udziai wzillo 14 radnych.

do przedlozonego projektu uchwaly
poddat go pod glosowanic.

podjgta jednoglosnie i stanowi zal4cznik

Z a p o d j e c i e n ' 14 radnych.
0 ndnych.

Uchwala Nr Vt/,13/2015 zostala
Nr 10 do ninieFzeeo protokoiu.

11.2. Kolejny prcjekt uchwaty pzedstawionv pzcz Pana Zbigniewa Tvmcckicgo

Przewodniczqcego Rady Miejskiej w Czlopie dotvczv udziclcnia dotacji celowej dla

Sanrodzielnego Publiczneeo Zakladu Opieki Zdrowotnej
Prcw.dzqcy poinfornowal, ze projekt uchwalv wru z uzasadnieniern radni

otrzymsli w materialsch na ses.jg i w zwiqzku z powyzszym zwraca sr9 z pylanrefn

l l



czy radni majq uwasi do wyzej wymienionego projektu uchwaly. Jednoczesnie
zwraca si9 z p)laniem do Pani Skarbnik czy 1e pieni?dze lak jak w zapisie bgdq
egzekwowane na wydanic konkretnych zakup6w.
Pdi Zofia Wach Skarbnik Miasla i Gmiry Czlopa s)jainita, ze bedzic podpisana
umowa na konkrehy cel i bEdzie rozliczenie lej dotaci ij eszcze w tym roku.
Pd Przewodniczqcy poprosil aby po zrsalizowaniu umowy przedslawiono slosownq
infonnacjq Radzie Miejskiej.
Wobec braku innlch pytai i uwag do przedlozonego projeklu uchwaly
Przewodnicz4cy Rady Miejskiej wCzlopie poddai so pod glosowanie.
W slosowaniu udzia] wzielo l4 radnych.

13 radnych.

Uchwala Nr Vl/44/2015 zoslala lodjgla wigkszoscia slos6s i stanowi zalqcznik
Nr 1l do niniejszego protokolu.

lr3. Kolejny projekt uchlvaly przedslawiony przez Pana Zbigniewa Tyneckiego
Przewodniczqcego Rady Miejskiej dotyczy przyjlcia programu opieki nad
zwierzglami bezdomyDi omz zapobiegania bezdomDosci zwierzqt na terenie Miasla
iGniny Cztopa.
Poinfomowal, 2e projekt uchwaly wraz z uzasadnieniem radn; otrzymxli
w maler;alach na sesjr i w zwi4zku z po\qzszlm zwraca sil z p)4anicn czy radni
maja uwagi do w/w projeklu uchwaly.
Pan Radny Zbyszck Slusarski zlozyl wniosek do Pana Bunnistrza iPana Z-cy
Bunnislrza odnosDie projektow dwoch uchrval w sprawie prz)iecia progrmu opieki
nad zwjezetami bezdomymi oraz zapobiegania bezdomosci zwie.zqt na lerenie
Miasra i Gminy Czlopa or@ projekn uchwaly w sprawie !rcgramu usuwania azbestu
i wyrob6w zawierajqcych zbest z terenLr Miasta i Gniny Czlopa w latach 2015
2032" aby na pzyszloia takie prcjekty byly rozpatrfwane przcz temalyczne komisje
z uwagi na to, iz s4to obszerne dokunenty ikomisje powimy ie przedvskurowai

Prn Zbisniew Tymecki PE€wodnicz{cy Rady Mie.iskiej stwierdrl,2e wniosek.jest
jak naibardziejzasadny ipoprosil aby na przyszlo3a la,asadabyla pzesrrzesma
Pan Zdzislaw Kmiea Burmistrz Miastx i Gmirv Czlopa, 2e w nomencte
rozsylania tych projektiw do konsultacji z inst)'tucjami, nalezalo r6miez przekazaa

Pro RadDy C€zary Pluta zNbieraj4c slos zwr6cil uwage, ze rv uztsadnieniu do
powy2szej uchwaly jest napisane, i2 zgodnie z art 1la ust l ustawy z dnia 21
sierpnid 1997 r. o ocbronie zwierzet (teksljednolily Dz U. z 2013 r' poz E56 ze 2m )
ory;n sranowi,tcy jednostki samorzQdu terytorialnego okeSla w d.odze uchwab.
corocznie do dnia 31 marca, program opieki nad zwierzelami bezdomvmi o'dz

zapobiegania bezdomnoici zwiezq!. W zwiQzku z powl2szym zwrocil si9 z p)'tanicm

czy do cllwili obccnej obowi4zywal zeszlorocznv program czv w tvm okesie nie bvlo

Pan P;zewodniczecy slwie.dzil, 2e faklycznie temin zostal przekroczonv i prosi abv

na przyszlosi puestzesai lenninow i popfosil Pana Burmistza o wvjaSnienie

t2



Pln Zdzislas Kmied Burnistrz Miistx i Gmily Czlopt st1vierdzil, ze projekt
zosral wyslany do konsultacii $,marcu i ten proces sie nieco przeci4gnEl. stqd takie

wobcc braku innych pytali i uwag do przedlo2onego projeklu uchwaly
Przewodniczqcy Rad) Miejskiei w Cztotie poddal go pod gtosowanic
W glosowoiu lLdzial wziglo l4radnych.
Zapod.jpciem - 13 radnych-

Uchwala Nr VU,15/2015 zostala podiQB wiekszoicie gtoso$'i sGnowi zalqcaik
Nr 12 do niniejszego protokolu
11.4. Kolejny projekl uchwab pzedstawiony przez Pana Zbigniewa Tvmcckieso
Przewodniczaceso Rady Miejskiej doLyczy udzielenia pomocv iinansowej
Wojew6dzrwu Zachodniopomorskiemu.
Poinfon owal. ze prcjekl uchwaly wmz z uzasadnienicm radni otrzvmali
w malerialach na sesj9 i w zwiqzku z pouazszy l zwraca si9 z p)'taniem czv radni
majq us'agi do w/w projektu uchwaty. JednoczeSnie pfosi Pana Bunnisuza o wigcej
infornacii na len tenat.
Pan Zdzislas Kmiea Burdistn Miasta iGminy Czlopa ryjasnil' ze wvjasnit, ze
Srodki pomocy finansowcj zostanq Przeznaczone na ,,Przebndowe chodnika w 'n

Czlopa, ul. Kolejowa w ciqgu drosi wojew6dzkiej nr lTT Burmistrz poinfbnnowal,

ze zdecydowal sig na 1ak4 fom9 poniewaz w trakcie rozm6w jasno okeilono. ze

inwesty;ja zoslaiie ujlta, jeili samorz?d gminv Czlopa dotozv wlasne ircdki'

W ranach inwesrycii wykonany zosianie proiekr, chodnik, odwodnienie drcgi ; nowa

Pani R dna Lucyna Witkowskr zwaca si9 z pvlaniem na czvn polega 10
porozumicnie okreslajqce przeznaczenie i zasadv rozliczenia nodk6w' czv to jest

procentowy udzlal czy inny?
i'rn Zbignier Tynecki Przewodniczecv Radv Mi€jskiej w Czlopie zwr6cit si9

z p),1anim. czy zostal wykonany kosztorys tego zadania iiakq jego czlii sfinansujc

w fuach pomocy Gmina Czlopa? Dlaczego ta kwota zostala okreilona na 55 lvsiqcv

Pan Zdzhhw Kmiei Burmist- Miasta i Gminv Czlopa stwierdzit. ze lo jcsL

pomoc okreilona porozumieniem iiuz kilkukrotnie koEvstali(nv z lakiej ibnnv.

Pani Skrbnik Zofi, Wach podkreiLila, ze iw tym przvpadku obowiqzuje zasada

rozLicze.ia i zwrct es€nlualnie niewlkozyslanvch Srodk6w finansowvch
Prn Radny Cezary Plutr slawia pytanie czv !o bldzie sam chodnik czy Scie2ka
picszo rowerorva bqdqca kontynuacj+ 1cj kr6rajesl'
iatr Zdzislaw Kmied Burnistrz Milsta i Gniny Czlopa odpowiedzial. ze ma bvi

zrobiona ca1osa. Stwierdzil r6wnie2. 2e iest to najgo.szv frasmenl dr6g

wojewodzkich, jakie naia.
Pan ZbiEtr ie*  lvmecu Pr/c$odnrcrac]  R,d)  Vie l 'k ie j  ' r ' \ ied ' l  ' 'cD r innoro

Uy. "  
oveor.uer 'e i ' rn 'e acego .2,  ,  c lod| i l  rsc i .T l  '  d la .osero$ Pof l^ j l  Prni

Bumistrzaaby$ porozumieniu bylo to zawarte i abv tego dopilnowa''
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Pxn Zdzislaw Kmiet Burmistn Mi$t! i Gminy Czlopa slwierdzii.2e wedlugjego
wicdzy chodnikma byi poszerzony. aby bylo r6wniez miejsce dla rower6w.
Pan Prz€wodniczqcy zwr6cit sit z pylanied, kiedy la inweslycja zostanie

P.n Aurmistrz stwierdzi], ze Zarzqd wojewodztwa czeka na pieniqdze od nas
a dokladny remin rczpoczgcia nie zalezy od nicgo.
Pan Prz.$odniczq(y pnprosil . aokldar e. ./a inlorrdcle.
Pan Burmistn slwierdzil, 2e jesli chodzi o udzieleDie dotacji. to dolowany musj sit
rozliczyi do konca roku.
Wobcc braku innych pytari i uwsg do przedlo2oneSo projektu uchwaly
P.zewodniczqcy Rady Miejskiej w C,]opie poddal so pod glosowanie.
w slosowdiu udziai wziglo 14 ladnych.

- 0 ftdnych.

Uchwata Nr VV46/2015 zoslala podjgta jednogloSnie i stanowi zal4cznik
Nr 13 do ninle.jszeso protokolu
11.5. Kolejny projekt uchwab przedslawlony pzez Pana Zbisniewa Tyneckiego
Przewodnicz?ce8o Rady Miejskiej dotyc,y puyjgcia Stratesii Rozwiqzywania
Problem6w Spolecznych Gminy Czlopana Iata 2015 2020.
Poinformowal, ze proj€kt uchwaly wraz z uzdadnieniem orz stratesig naeran? na
io(niku elekironicznyn radni otrzymali w naterialach na sesje i w zwiqzku
z powy2szym zwracasig z p)'raniem czy radnimajq uwaei do w/w Projektr uchwaly?
Wobec braku pytm iuwag do przedlozonego prcjektu uchwaly Przewodniczqcy Rady
Miejskiej w Czlopie poddal go pod slosowanie.
W glosowantu xdziat wziglo 14 ridnych.

Uchwsla Nr vl/47l2015 zostala podjeta jednoglosnie i stanowi zalqcznik
Nr 1,1do niniejszego protokolu.
1r.6. Kolejny p.ojekt ucbwaly przedslawiony przez Pata Zbignicwa TyneckieSo
Przewodniczqcego Rady Miejskiei doLyczy \yrazenia chlci pzvslqpicnia Gninv
Czlopa do Lokalnej Grupy Dzialania na okres prcganowaDia 2014-2020
Pointbrmowal. 2e proiekt uchwaly wraz z uzasadnieniem radni otrzlmali
w narer id ld.h nJ e ' js  i  k  zqrdTk |  /  Dow)zcl)a /wrdca qe /  p)4d I  err  cr)  2d1i

maja uwaei do wiw projeklu uchwalY?
Pan Zdzislaw Kniea Burmistrz stwierdzil, 2e to nic inncgo jak Lokalna CruPa
Dzialania Lider walecki. Obecnie postawiono wvm6g, abv LGD obejmowala swoih
zasilgiem ponad 30 tysiecy mieszkaic6w, st4d koniecznoSa lqczenia organizacji
Wybrali(my LGD z Dmwska Pomorskiego Oni zaproponowali wsp6tpmca na

zasadzie partneKtwa i lo j est dla nas do zakceptowdia Chcielibv(mv rv len sposob

lniea mozliwosa silgdir po Srodki na r6zne dzialdia, tak jak do teJ porv.



Prn Pdcwodniczacy Zbigniew Tynecki zwrocil uwagQ na zapisy dat w slatucie
stowazyszcnia sq lata 2007-2013, a wnlno bya 2014-2020 prosi o naniesienie
Popawnych dat w kilku micjscach.
Pani Radna Lucyna Witkowska czy bldzie w gninie kooidynaror iad lym

Pan Burmistrz stwierdzii, 2e wszyslkie infonnacje bQde trafiaty do gminy i my
bldziemy decydowai dalej. Do reprczenLowania gmjny zostali wytypowani:
BDrnisrz j Dyrcktor Donu Kullury.
Pan Zbigniew Tymecki Przewodtricrqc] zwr6cil uwag9, ze osoby te nie byly
przedmiotem.jakichkoluiek uzgodnien i w zwiqzku z tyn zwocil si9 z p)ltuiem. czy
radanle powinna o tym zdecydowaa?
Pan Pxtryk Micbalih adwokrt stwierdzil, 2e rada glosuje uchwalg, jesli nic
akceptuje niektdrychjej tesci to j:l modytikuje podczas obrad.
wobec b.aku innych pFan i uwag do przedio2oneso pfojektu uchwaly
Przewodniczqcy Rady Miejskiej w Czlopie poddal go pod giosowanie.
W glosowaniu udziai wziglo 14 radnych.
Zapodjgcien

Uchwala Nr VI/48/2015 zostala podieta jednogloinie i stdowi zalqcznik
Nr 15 do ninieFzego protokotu.
1r.7. Kolejny projekt uchwaly przedstawiony przez Prna Zbigniewa Tvmcckiego
Przewodniczqcego Rady Mieiskej dotyczy przyjqcia ,Progam usuwdia azbestu
i sfrobow zawierai4cych azbesl z terenu Miasta i Gminy Czlopa w latach 2015
2012".
Poinformowal. ze projekt uchwaly wru z uzasadnienic'n radni otzvmali
w materialach na sesjt i w zwiqzkd z powy2szyn zwraca sil z pvlaniem czv radnl

mrjq uwagi do w proiektu uchwaty.
Pani Zofia Wa.h Skarbnik Miasta i Gminy Czlopa poinfomowala, ze
przeanalizowala zasady obo$iqzuj4ce w Wojelodzkim Funduszu Ochronv
Srodowiska pod k41em zabezpieczenia okreilonej kwotv w budzecie slwiedzajqc' ze

Da potzeby zlozenia Miosku nalezy zabezpieczyi co najmniej 20 lysiecv zlotvch
Wniosek nalezy zlozya do ko6ca maja. Aby wfsl4pii o dotinansowanie nusimy niei
zapolzebowanic utylizacii co rajmniej 50 ton azbestu. Na 19 chwilq mamv jedvnte

19. Dlatego maj4c na \izglldzie reminy i mozliwosi spelnieDia wvmoSow obecnie

n,e nalez\  2abezDiecza!  zsdi lch i rodl6$
Pan Rajnl Zbjsrek Stu.ar.u /do emtrc slos sr$'erdzil. /e chr bd ju' po rdz rrle i

F. loso$n Dqdz. (  /d  eCo . )p .  ,  f \ t r r l "  Pu , ldd  Jcard \  q  qarP iv  o i i  c / \  ' rm p  oce

i  .  "r  " .vue",  r  'F e :e gn:n/ p /eb:css beo/ ie be/ probhros
Pan Zbigniew Tymecki PEewodniczAcy Rxdv Mi€jskiej w Czlopie zauwa44, 2e
byi moz; nie wszyscy nieszkancy gninv sq dobrze poinformowani o mozliwosci
skorzvslcnia z Lee. prosramu.

",n 
lu. ' ;1r,  . rr i .  a, ' ; r ,  'e inro, .1a, i  ien ur(s/cr"nd { Inren(c:c :  n]  rbr i (och

ogloszen. Problem polega na tym. 2e wielu mieszkanc6{ uwaza' 7-e gmina bldzie
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wlmieniaa poszycie dachu. Z takimi pytaniami mielisny do czynienia. Ludzie maj4
elemii. chcq si9 go pozbya. ale nie maj4pieniedzyna nowy dach.
Prn Radny Wojciech Lisowski stwierdzil, ze problem trwa ju2 od 2002 roku,
wdwczas nakrano miezyi powie.zchnig dachbw i tpa to wlaiciwie do dzisiaj.
Ludzie mysleli. ze gmina bgdzie wymieniai dachy. Radn, wiclokrotnie musiel
tlumxczya, ze lak nie bgdzie.
Wobec brak! imych pltan i uwag do przedlozonego pryjektu uchualy
Przewodniczqcy Rady Mieiskiej w Czlopie podda] go pod slosowdie.
W glosowaniu udzial wz;Qlo 14 radnych.
ZapodjEciem -

Uchwala Nr Vl/49/2015 zostala podjeta jednog{osnie i stanowi zaiqcznik
Nr l6 do niniejszego protokolu
11.8. Kolejny projekl uchwaly przedstawiony puez Pana Zbigniewa Tymeckieso
Przewodniczecego Rady Miejskiej dolyczy przyjqcia zasad i trybu finansowoia
przedsieivziia zwiqzanych z likwidacje azbestu i wrrobow zawierajqcych azbest na
lerenie miasta i gminy Czlopa w ramach ..Progrmu usuwan;a ubeslu i sfrobow
zawierajAcych azbest z terenu Midta iGftiny Czlopa w laiach 2015 2032"
Poinformowal, ze p.ojekt uch\taly wraz z uzasadnieniem radni olrzvhali
w marer;alach na sesjg i w zwiqzku z posfzszyn zwraca sie z pltanjcn czy ndni
maj4uwasido w/w projektu uchwaly:
Wobec braku pfan i uwag do przedlozonego prcjektu uchwalv Przewodnicz4cv
Rdo) \4 ie j ,<e sc/ loo 'e poaddl  go Dod . roro$anie
w glosowaniu udzial wziilo 14 radnych.

Uchwala Nr VV50/2015 zostaia
Nr 17 do niniejszeso prolokolx.

podjsra JednoslosnLe I  srano$i  zala!2n k

1r.9. Kolejny projekr uchwaly przedstawiony przez Pana Zbigniewa Tvmeckiego
Przewodniczqcego Rady Miejskiej dotyczy rozPatrzenia skargi Pani Agnieszki
Wilczak na dzialanie p.o. Kiercwnika Pohko'Nienieckicgo Cenrrun Kullurv
i Sponu w Czlopie Pani Jolanty Drabiiskiej.
Poinformowal, 2e projekl uchwary wrd z Lrzasadnieniem radni ollzvmali

w Daterialach na sesjp i w zwiqzku z powyzszvn zwraca siF z p)taniem czv radni

najq uwagi do w projekru uchwaly
ran XaOny Ceary Plutt zwraca si9 z pytaniem do adwokata Pana Patryka

Micbalika dlaczego w uzasadnieniu do rchwalv nie ma nowv o tvn. 2e skarga bvld

badana przez Komisje newizyjnq Rady Miejskiej w Czlopie Prctok6t z posiedzenia

komisji Pan adwoka! ohzynat.
Pan iatryk Michalik adwokat poinfonnowal. 2e w uzasadnieniu odni6sl sil do

skargi i nie mr 2adnego obowiqzku odnosii si9 do teso co zostalo podjgte na komisji'

Powiedzial. ze Konisia Rewizyjna na takie weMgtrzne prawo abv si9 spotkai

i sobie o tym poromawiaa Moja ocena i uzasadnienie odnosi si9 ivlko do nojego



l]oglqdu. Tak naprawdq nie rozumiem pytania. Co takiego mialoby sie zawuea w lvm
uzasadnieniu co \iymagaloby komentarza.
Pan Cezary Plutr Przcwodniczacy Komisji RewizyjDej zabieFtqc glos
poinfomowa], ze zawsze bylo tak, ze w uzasadnie u b/a mowa, ze Komisja
Rewiajna zaj'nowala si9 tq skarsq i iakl opinig podjela Showisko cztonl6w
Komisj i Rewizyjnej jest zgodne zprzedstawionyn projektem uchwaly Radny
przytoczll fragmenl uzasadnicnia sporz4dzonego przez Pana Patryka Michalika.
kt6ry wskazuje, ze pzepis an.227 kpa slanowi iz przedniotem skarSi mo2e bya
w szczeg6lno(ci zanicdbanie lub nienalezyte $rkonywanie zadm przez wlaiciwe
oryany albo przez ich pmcorvnik6w, naruszenie Pmworzqdnosci lub interesow
sk.Dqcych, a takze przewlekle lub biurokatyczne zalalwianie spraw i slwierdzil, ze
adrvokat odnosi sil do zlozenia wypowiedzenia przez Pani4 pelniqcq obowiqzki
Kcrownila PNCKiS Pani Asnieszce Witczak. Przewodnicz4cy Konisji Rewizvjnej
zwr6ci] uwagl Panu Pahykowi Michalikowi adwokaLowi, zelrzednioted skarginie
bylo samo wrpczenie wypowiedzenia, a sfonnulowanv wobec Pani Agnieszki
witczak zarzut bnku przydat.osci do zajmowanego stanowisks, nieprawidlowe
prowadzenie dokumentacji i bezpodstawne wyplacenie odszkodowania. Dlalego
Komisia Rewizyina iq sprawq sje zajela. Gdyby takieso sJbm owania nie bvlo' to na
podslawie art. 227 Kpa Komisja Rcwizyjra odstqpilabv od rozpalryvania ska'gi
NasrQpnie wyjasnil. ,e jesii skdga zostanie uznana za bezasadn4 10 nalezv .jej
uzasadnienie uzupelnii o zapis o nastepuj4cym brumlentu:
u r.ry'Ii brzn"?nen a't )Jo Latt*", 1 a5'\ Pa" oh,o odatrt t"a,'i4.8u t,{'rddt"

si? te t przypadtu 8d! s kat84, || \ ynik, i4 rczpat renid tnakd zastdtd zd

bez'6ddhq ijej bezzasa.lnali \|lke.na || adpa\ried.i nd tkdtss d skat4'v Paho\|it
skdrS€ bet $kazanid notuych okoli.zhaici otgdnvldfttur dojej rozpatEekia
'naz, v trarFdzt 40 te ^r\? padn \qni swaiP t'DEedai? lana\r\o

Na koniec zadal pttanie czy zdaniem pana adwokata ten zapis powinien bvi zawanv

w lzasadnienitr do uchwaly o.ozpatrzeniu sktrgi?
Pan Patryk Michalik adwokal stwierdzit. ze szereg spraw, kt6re trafia do Urzqdu

w trybie skarsowym nie moze byc rozpatrywana ta podstawie a!1. 227 Kpa z uwagi
na fakt. ze pzewiduie on mo2liwosa jei rozpatrzenia jedvnie w svluacii, kicdv nie
istiieje inna droga jej rozpahzenia. Zdanien adwokata wszlstkie kweslle dolvczqce
rclacii pracodawca Pracownik dotyczq post9powd sAdo\qch przed sqdem pracv.
W $)powiedzeniu umowy o Praca kazdv pracodawca musi zaniescii je.j

uzasadnienie. JeSli uzasadnienie .jest kwestionowane przez pracownika' rojesr badane
przez S4d i tylko S+d jesr wladny rozstzygnqi. czv bvlo ono zasadne' czv nie Nie ma
podslaw, aby z tego b4ulu skiadaa dodalkowo skarge. To noglobv bvd przedmiotem
po.tqpo*"ni" tedo*.go gdyby pracodawca tego $apos'iedzenia nie coiiql Pai
rar l \ \  \ .1 ic\d l  \  ' .$ 'erdzr l ,  /e s /s ! 'z l  J  /  paqv/ ' / t t  'kdrba ra n r  roSrJ /o 'a

rozr. r rzona mer.oD.,n i" .  srs erd/ i .  ,ounre .  /e $ proie(c e rcn 'a,  I  e r t leb '

zrmieszczaa reici\tfnikajqcych z art.239 KPa prz)4oczonvch przez RadneSo?lut9

Takie zapisy, zdaniem adwokata winnv aale26 si9 w odpowiedzi na ska'ge

Uzasadni;nie ieslkwesliq materialno teclDichai nad ivmloczy si9 obecnie debata
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Pxn Radny Cezarr Plut, stwierdzil, ze projeki nchwalyjest zaodnl ze stanowiskiem
KoDrisji Rewizyjnej i jesli Ptu adwokat stwierdza prawidlowo{d sporzqdzoleso
uzasadnienia i bierze za nie od.os,iedzialnosa orrz za brak zamieszczenia tresci w
nim sl,nikaiqcego z treici art.239 Kpa. to radny nie wnosizastzezen
Pan Patryk Michrlik adwokat odpowiedzial, ze bierze na siebie tak4

Po cbwili Pan Patryk Michalit adwokat poprosil o gios i powiedzial. ze rzeczywiicie
r qlsr4pieniu pokontrulnyrn wojewody Zachodniopomo.skiego z kontroli plaDowej
przeprowadzonej w dniu 22 sierpnia 2013 roku w Radzie Miejskiej w zakresi€
sposobu pzyjnowania i rozpatrywania skarg oraz wniosk6w jest zalecenic abv
zamieszczaa uzasadnienie prawne oraz pouczenie o tresci art 2l9 kpa, kazdonzowo
w przypadku sporzqdzenia zawiadomieti o odmownym sposobie zalatwienia skargi do
czego zobowiqzuj€ a.L.2lssl Kpa. Stwierdzil, ze jeili jednak w dorychczasowej
praktyce zamieszczano ten przepis w uzasadnieniu,lo r6wniez e widziprzeszkod,
aby na tym etapic znalazl siglen przepis, ale nie na lakiego obowiqzku 2ebv on tam
byly zamieszczony. Podkreslil, 2e teraz w;e o co chodzilo Panu Radnemu Cezaremu
Piucie. Slwiedzit, 2e je2eli pouczenie o tre3ci art.2l9 Kpa bylo zamieszczane do tej
pory ro nic ma sen$te8o zmienia6.
wobcc braku innych pyta6 i uwag
Prze{odniczqcy Rady Miejskiej w Czlopie
w glosowaniu udzial wzi{lo l4 radnych

do przedlozonego projektu uchwaly
podda] go pod glosowanie.

Za podjgciem 14 mdnych.
Pzcciw 0.adnych.
wstrzymai sie 0 radrych.
Uch$ala Nr VI/51/201s zostala podjeta jednoglo(nie i sranowi zalqcznik Nr 18 do
niniejszcso protokolu.
11.10. Kolejny prqiekt uchwaly przedstawiony przez Pana Zbigniewa Trmeckiego
PLzewodniczqcego Rady Mieiskiej dolyczy rozpatrzenia skargi Pana Marcina

Nieradka Firlna Uslusowo-Handlowa, ul.RybaclaT, 78'630 Czlopa na dzialanie

Bunn istrza Miasla i Gminy Cztopa.
Poinformowal, ze projelr uchwaly wraz z Lrzasadnieniem radni otzvmali
w materialach na sesjq i w zwiqzku z po$'2szym zwraca sil z p)lanien czy radni

majq uwagido w/w projeklu lchwalY.
Pr; Cezary Pluta Prz€wodbiczqcy Konisji Re*izvjnej zabiemjac slos zwrdcil

siq z pylanien dlaczego w prcjekcie uchwaly uznaje si9 skargq za bezzasadnqjezeli
opiniawydana przez Komisjl Rewizyjn4jesl, ze skargajesl zasadna

P;n Patryk Michalik rdwokal odpowiedzia]. ze opinia czvli uzasadnienie Komisji

Rewizyjnej nie jest wiqz?ca dla niego Adwokar wvdaje swoja opinig wlasnq

niezaLe;n{i jen tutaj po to. 2eby lakie trchwa}v projeklowaa Adwokat snlierdzit. 2e

radnimajq pmwo o t;iskairze pofozmawiai. Podkeslil.2e nie jcst tak.2e bFdzie sie

pod czynrs podpislvaa czego niejcn aubrch albo akceptowac czegos z cTtnr s'l n'e

)""a^.  r "a"- .  re lae/r :e oo u.en!  .osokara maja rd\e r r / lqoc:  'eb " ie

" i .n^* 
:o oarch k$e.Liach p.-o 'ad\v id.  In-r3 'Le/  ro n 'a lo m ejsce srad r '7

J; i . i " i  po d" ' lu. i i  lub ie i  b,dku Rada pooqirn ie Lc 'qr le o okr i lorei  re; ' i  a

propozycja rozslrzysniecia bqdzie przedniolem debatv



Prn Cezary Pluta Przewodniczecy Konisji Rewizyjn.j Nrocil sil z mioskiem
o zniang zapisu w pro.jekcie uchwaly w I I Uznaje sie skarge Pana Ma.cina
Nieradka Fima Uslugowo-Handlowa, ul. Rybacka ?,78 630 Czlopa na dzialdie
Burnistrza Mjasta i Gftiny Czlopa z ,.bezzasadnej" na ,.zasadn4". Ndtqpnie odczyar
Uz8athienie .lo ptokttr Uchvab Nt W5V 20Is Ralb Miekn4 n C.lopie z.l"ia 29 ntnjn
20ts t. w sptailie rozpattze a stttsi Pano Mnrcita Niatadka Fima Uslueo'|o-Ila,.lloha,
rl. Rlbrcka 7, 73-AA Ctupn ha d.iala"ie Butnisltza Miosla i Gnin! C.lopa

lisncn z dnia 28 kntutniu 2015 raku Pah Mdrcin Nierad*u t1t.\'a.lz4.t lhkl lh Fim.
UnryowrHan.lloro Morci, Nietadkt ul Rlbdcka 7, 73 6tt) Czb|a \1ni6sl skars! na dtiala,ic
Buahn.a Miastd i Gnin! Czlopa, zatzu.ojtlc ,'l.ielcnie zan.ivieniu *okLrelhehr NdDtioto",i
z ponirit.ient abie|,fJ\n rh Lrrterttt i wtne]| Ptelisoh obariqzqqkga Ptur d

lomdto pilnen z dnh 5 naja )Ol5 roku znat BtA5626HR2A15 Regianalno lzha
OhnLhunkn a \ Szcttlikic ptzekuala .1. nzPanzenia xe.lrg rlalcitoiri R.tl,ic Mi4skicj
w cropie ska.at Puna Mar.id Nietu.lka I'n,M UsluKawu Hahdlova, kt6rq otE;mala M
.tzjdlakic B,tnisbza thaia ianiny c.|op.r Ptt \lotane Pottej skuqiv eojej b&j.atkrajq
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$artaici njeptuLacraguj r'whoronoki l"to!! 3a l)00 cwi htu ntu 'Ndrt lh

inJomacji . totleata\th otu| dotldtkavtth k vtert&h ,vboru nojk'zrsthiejlaj okry
z.Drolzenie L lkladoia olal ntu rlka,ie ti':e nd ttthnototi? \vkonuniu
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v!h& afery najkar.lstnrejslj Potinien .pietat sil na pDdiurie tuYerirn Podstonotv"
.ali ceq- *rkDtunia r$hEi
O.lhosqc si? ln yor4.Lonqi dld Konilji Revirihej apiaii lawnej rtotv!4tei ttsa

zdhnri;i.t Dftli.;.Po stuilnLii ,ak4, :e budzi oko vrlt iaici co tlo 'hiek\Niznu

i a.ho\|dn; zalod t;c.c ri kLhk ren.ji apiniI k 
"5k4 

ie. * rclercncie daearcon!

trzct $nasz4.es. skatgl !4 leferentiuhi niewu.nrtni' 
to s:cesali.t *nii nstuerj! lo te \kar4q e Ptze^tteit rcJetetcji z ktda-ch

nialobv. tr'|, z,: btt 'rjAon q nmiwi.rto podohn.go do \ r ' tt n'e Jn)'1

D a a n ,  t u a \  r r E t  /  ? P ' . . .  )  k  ' r : L  - . b ) l ' r a ^ J t  - t a a i - e r y ' 1 ' a

n , t@"4,  ) .aM"@ Pd l "  t  t ) "  J  r 'n r " ' ka  A  nr " r  'a  -e  ' t  r ' ^ "  r \  p  a r \ i t

odp.wilrlzialholci tavlkoharia te:4. ql! rttu.vten 
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3.

Rennnujqc stwiedit Mleir, ie a"ntizt ptzedlo,on!'h 'lot"nddv
i n.u";ddzone Do\teDowarie qioininia, e potni dzilo utzrt suqnt ptet Ftmf allueo\o'
i*in, q, tttcit wii-,rto na dlittnniP Bnni\na un\td i t'n'"r I lopn woba Po' t i14a
Mlei:(to rznn[ tkdrye s asddn+

Jednoczesnie poinfbmowal, zeje(li radni maje p)'tania to prosze o p)tanra

Pan Zdzislaw Kmiea Burnistrz Minsta i Gminv Czlopa zabierajac slos
slwierdzil. ze Pan Przewodnicz4cy Komisji Rewizvjnej nie powiedziai nic

o przedstawionych refcrcnciach, co jesl bddzo istotnq sprawq, a zdanien Bumislrza

Pan Marcin Niemdka pzedstawil referencje nieprawdziwe Z uzvskanci informacji
publichej ze slrony Urzgdu Cminv walcz wvnika, ze w miejscowosci Nakielno

i;.a pnnu ltli".iLi. r+ teclrnologi4, nie wvkonlYala takiej pdcv Rowniez

w Starostwie stwierdzono, 2e ta fima nie \vkonvwata zadnei pracv Zwracaj4c sie

do Pda Radneso Plury Bunnistrz slwlerdzil. ze Przewodniczqcv Komisii Rewizvjnej

aie wziot teg"o poj n*"gg, u ponadto swoj4 ocenq podwa2a konperencje

wiclolehiego pracownika Urzgdu 
^)

Ja! b:prz.c:ne chociazLar z otzeczeritnZesPoht Athjhir t.1'1io 3A:jerykia 2AA5r

xrojawi t"by o.lwolavc:eJ Sis, dIt UzPtO,o )353/45
PB.le \stttkin nic.'lotlryn . zulatlq t.:civej tunk"tekcjj j6t ^qtktni! :r
\ltkokawo nusi hliet patipisatul Ltut? z zandjohcv Zdonictn arbihnt'
*rk.ha$co ma pr.N. tqatial refetcncje stoih po. rkD,tutrum a zanNiuj4cr
na.ho|iqTkje aktkcerlotan Aakso lirna, knru Patia'la da io.lce,ie w Pe$nei
dziulzinie zdablE hjlnmodzicliie. a jaka Pot rbnN& j1k najbardziet lPelhi
r)r,ogi .anatiajqccs. przeAlar'joitlc .dPrjetlnit rakrth.k od 316*nzg.

P.dAn zgodnic t al tt ,n 3 r-n$r z linia 27 :i.tPhia 2AA9r ..rnansach

tn l r - ' ) ;  r tdnk  pLa . l  t r - :a t  :  t1ok '1 ! t .4  p - ' "  t -  \
, ^ ,  \ t h : a p * " a  " ' - o J h r ) t r - a i a w  q ' )  \ ' t  \ ' -  J r " h a o \ l o d ; "

Sbrkt.aii 
"41e.!. 

.c . lEeth .laion .h ofu1 .cha\'r.h rtltuiszo:lorn. hnala

olettd pt?, .fithl TLINS!',I7 S A J.tltutkz. niorrthw..aln) n jett fukt te jaka

i,t|kot:rstniaiu" nlbnna nsrala .feta z ccntt ditrt'^zq .e s!ark.! o okala 106%
n\1\ nd oterN. '.N nrini^:4

, , t ' .  
" ' . "  

r i " , , " ' . , . "  u  , ' , -  t  r4 t  r  ,  Lpa
pElhta t Nasi ad .f.kt, i2 lrma potuietdzila, .e Prucc wlka,rtde bc.L! n'sz\howo

co nie iesl lelhnolo:titl k t.rjthtl no nat'ienchhia.h drttg Enikryth na ktukj'

Ctop lo.drrcniu ki afe\' Polond\' Ilo lazpanania A||i' Ponstalt n takiej

tumei kthnalasii rrhhania nudichiq 4 t.tktqce ll ccnq za vlxohantt In

F-  F- ru io .  t t t . -kd \ r  t  t y r r t  a r -  - )h '  r  a l  a \  " tu r "  r

P"a-da  r " \n "an  t  aL 'p ' r  '  k t ,  ho4/4L
,ko  tu t lo r  \ . taL  ^ , t -na t  '  - ' l r i  .  :n t r r

t  ao-  p .a tJ ' )  -1^^ 'a . .1  a  zo+"^ t - io : 'n  /daaa 
"  1  \1 )  ro  P  ) /n t  t

. ,tycil.id ubftku i tvadrut Ptul jes. t.uPelnieni'tn o iat' r'Pt\t na

nrocicnionnolt tv*onan;a tkl tbrtku nawie4hni d to . k'tel noSlabv bli

nulll|d\tn jaet.e nizsryrh .eh Plzc.egnlktch olet nd prte.ll"iotovt zudnt'itnje

ttrbiizna Tozon th pB. ofeutar. ktitvch of.rlt nie a!ta'!\ r'thmre rak!

W ,,lzi;lui; zah' knu pubtitznqo P\rikha br, r'vbrana t*na najior'rthirjsza
leot,lm jln tuk. fakt, , vbfi ofert! na)kolzrhieksj M P'rkq je 4roi6n' 'ek,

atet ,ite,r a&i:nit Dd h)teti6 oknr speintuhid taruk r udziatu

\; Nn?powthi" o udzielenie .annvientu lltblicznego jdkin tt! tuliencje



Prn Cezary Pluta Przewodniczacy Komisji RerizJjnej odpowiadai4c zauwuy], 2e
nie podwaa niczyich kompetencji. Wskazal, ze na elapie organizowania
poslqpowania nie bylo nowy o jakichkolwiek rcfcrencjach. Zauwa2yl, 2e k)'teria
oceny ofcrt nalezy odr6znia od klteribw udzialu w poslgpowaniu. Nadto
naruszeniem uczciwej konkurencji jesr nicuznawanie referencii podwykonawc6w, co
polwierdza nawet w swoich orzeczeniach Krajowa ]zba Odwolawcza. Pan Radny
Cczary Pluta wyrazil r6wiez zdziwienie, 2e nie zostala wybmna oferta z najnjzszq
cen4. W zaproszeniu do skladania ofert nie na mowy technologii *ykonania

Pan Radny Miroslafl Nowak zwrocil uwagq na bmk jednomyslnoSci. ptzy
podejmowaniu decyzji ptzez Komisjl Rc*izyina, ponadto wskual.2e efektem
postFpowania byl $rybor oferry lljkotzysmiejszej, a nie najtanszej
Pan P{tryk Michalik adwok t zabierajqc glos slwierdzit. 2e do ocenianego
postepowmia nie maje zastosowania przepis! prawa zanrdwien publicznvch. Majq
nabmiast zaslosowanie przepisy Kodeksu CywiheSo i ewenturlde odpowiodnie
regulaminy przyjete przez sming. U nas taki regulamin tunkcjonuje Jesli srosuje sia
prawo zam6wien publicznych, to w6$'czas specyfikacja istotnvch warunkow
zamowienia okresla kryteda oceny ofen. W oceDianym przypadku L*ich wvmog6w

nie bylo. Zatern mozna bylo dokonai wybotu ofelty kiemj4c sie zapisami raszego
resulaninu. Adwokal dokonal ocetry ziozonych referencji wskaznj.p na jakoiciowq

r6znica preferujqcq jedDoznacznie sfb6r dokonanv przez Burhishza- W zwiezku
/  )m { }b |? l ,o  o lene la jko?  .  n rer ' /d .  rn  r  e .e ' r  ro tno /nac l re ,  o fend rx iLdn,d

,\dwokat zauwaA4, ze na zanawiajqcym ciqzy ogroi1na odpowiedzialnoii w
zwiqzku z *]konywaniem zadan pubLicznvch, co rowniez nalezv bra' pod utlag9
Wybrano rykonawce, klory nu o uiele wigkszc doswiadczenie w wvkonvwaniu
lego typu prac. Adwokal raz j eszcze podkreilil. 2e podslawq ocenv tel skarg' iesl
fait. ze nie stosdie si9 do niej ustawy prawo zamowien Publicznvch
Pan Radny Cezary Pluta potwierdzil, ze gdvbv zastosowanie 'nialv przeprv ustawy

oo ' i  .  qer 'ona.ncr  l /oe OD.dc l 'J_koqej  i  w . ! ie le  pr , 'ed"ra\  on\ch ; \ r6k

, ) r-k" l  oprnls,  - .  io pouspou,n 
" 

oowir 'o b)c r(ur/r  on! $ed'Ls oc(n)

Pr,e"odnrzq.egr  Kor . j i  R.wi4 re j  k rP o{4 ie  re  $skd 'o{ (dmi  Pana ad$ukd '

doprcwadzi dojeszcze viekszej iloici skarg, pon'ewaz resurv posr9powan'a srajq rt
zupelnle niejasne. Zwr6cil si9 jednocT-einie z lvtaniem dlaczeSo adwokat dokoDal

ocenv reraren.ji zlozonych przez Pana Nicradkq n@vwajqc jc niewa2nlni. a

i,r*or.,t p"n P,tryk Michalik odnoszac si9 do referencji stwierdzil. 2e istotna

rozDica tkwi $ odpowiedzialnoici wykonawcv, kt6rajest r62na od odpowiedzialnoici

nodwykonawcy. Jcst zupelnie inna,,waga" tvch reterenci'
ban llaonv Lech zast6reti zwr6cil uwage. ze bardzo duzo czasu zaj9ry rvvpowiedzi

PEewod!;zqceso Komisji Rewizyiiej, ale jeszcze wiecej pda adwokata' z kt6ivch

nic nle *yriia, a sp.awa wyglqda bardzo proslo: bvtv zlozone rrzv ofc v a wvbrano

""ia'"zrri. 
p""raL * zlp.oszen;' umieszczonvn w lntemecie zobowiqzoo

rrrkona*"e ao odpowiednieao $lkonania zan6wienia poprzez qfcigcie kwadralu

t,,'l o.o.totstu i odpowiednic przygotowanie Lrbvtkow do wvpelnienia' czego w

] l



wykonanej pracy nie widai. Stwierdzil, ze olerta Pana Nlemdkijest taiszq ofenq od
oferty, kt6ra zostala wybrana. Zwr6cil s;9 zalen z pylaniem. dlaczego w naterialach
na sesjq .adni olrzymali projekt uchwaly w tresci. 2e skarga jest niezasadna
sporz4dzony pzez adwokala Pana Patryka Michalika, a nie ma projeku uchwaly.
klory przedstawit Pm Cezary Pluta Przewodniczqcy Komisii Rcwizyjnej, ze skarga

icst zasadna. Konlynuujqc dal€j swojE wypowiedz slwlerdzil, ze obojshic k6ry
wykonawca by nie lalal tych dziur 10 one i tak sig za rok si9 one Ubijq i bylob) to
samo iak edyby robione byloby to przcz lid9 TR 4.NS MASZ S A 2e Stargardu
Szcz€cinskiego tym,,paczcren", kt6ry zlozyl ofertq o polowg taiszri.
Adwokxt Patryk Michalik odpowiedzi!|, cyt."Ja mam zrwartq umowg z Urzqdem
Mirsla i Gminy Czlopa na obsluse prawnq jako kancelaria i Ja jcstcn

odpowiedzialny z! przygolowanie uchwat nie Pm, nie Kom;sja Rewizyjna To lez Ja
przysotowalen projekt rej uchrvaly. fo jest odpowiedz najlroslsza i nie rozumiem
drhze8o Paiskiego wywodu i Pan moze sobie dzisiaj debatowai czy on Jesr dobry
czy onjest zly w opeciu o swojq wlasDq wiedzl i o Posiedzenie, kt6fc mialo niejsce
Natomiastjeszcze raz powtarzam to, ze jeden oterent zlozyl lak niskq ofete i ona nie
zoslala wybfna to gdybySmy nrieli do czynicnia z zam6wicnien publicznvm i lan
byloby naphde, ze krytefium oceny 100% cena to wtedv nie miclibvSmv wvboru
musielibysmy ta ofenq wybrai .
Pan Burmistn Zdzislr! Kniea zabierajqc glos stwierdzil, ze Pan Marcin Nicradka

.jest l:im4 n;eze!eln4, nlal w)konywaa staw w Jaglicach ido chwili obccncj nie
wywiqzal sil ze zlecenia dlatego poprosil o referencje bo nie moze wieuva

nierzetelncmu pzedsilbiorcy. Poinformowal, ze 10 zlecenie zostalo wycofane i Pd

Marcnr Niendka nie bidzie czyscij tego stawu to bvlo po$'odem, ze jest nierzetelnv

iv lvm momencie. Pan Bumistrz ryraca si9 z pvtaniem do Pana Przewodniczqcego

id""  ie. r  -o l r ic .  m,d4 o.en. l .edle f imy ,  o lend dn s ie i  I rm) rJ cdlo- i
f .n / ,1/ i  l . \  t '  a ,e.  B"mr,r '  Vi+ra i  Gnrn.  c/opd /a/n. , ) l  ze bedzi '
zmuszony podai dalej do sphwdzenia czy Pan Nieradka bvl ryszczesolniony
w umowie na sfkonanie lejze pFcy w Nakielnie Na pewno fakllm zostala

wlotaconana P&a Goslolka nie naPana Nieradk9
p"n Ztigniewa Tymecki Przewodnicz4cv Radv Miejski€j poinfornowa]' ze

faklur9 wyslawia wfkonawca, klo.y wvgra] pzelarg natomras! podwvkonawcy

\ \ . , q r d r a  f a l  u  c  f i r a : ( , l r o r q  p o J f i ' 3 l i L m o $ e n a p o d $ ) \ u n ' $  r s o

P;n Radny Zbtsr€k Slu.abhr wnro.ro p- leprowad/cni(  g lo\o$ani '  Sr$ erd/ j l  /e

kazdy juz iu stanowisko rna ugrunlo*ane i dalsza dvskusja nic t! nie {niesic i nic

Drzekonanvch sie fie Pzekona
hrtnr  wolc iecrr  t  i .o*su z.py ' l  .zJ Pd- Md.rn lerad'a $ l01)$dl  o ' rarnio

id\ .e.  pr-  e nd drogacl  e. tm)t  l  ic l )uvlona rodobr/e s reminie
"p""  gurmisrrz Zazi . tau xmiec odpos ed/a.  /e od 2 ad(d nie $kulr l
zlece a wyczyszczcnia slaw! w Jagljcach i nic svwiqzal sie z tego zmow'en1a_

Pan Zbignicw Tym€cki Pr.€wodniczqcv R'dv Mie.iskiej poitrformowal' ze

uzed ul ,ou,  ro zam.$ er :c i  u zu a/<L /  r r 'n  ma PJrsr  
'e c4 ld '  Bunni  r? pfa

' . i ,  
n ' to. .  ' " r ""n.  c/ :  o referer ! le / r tdc/"  ie r ' t to 'JenieSo r ie/ 'o 'umrdle

siwieraza. ze nie mozna tak traktowai przedsiebiorc6\' slawiajac kolejne slnagania

iuz w trak;e postqpowania, zadal r6wnie2 plranie dlaczego w Biulelvnie lnfornacji
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Publicznej do dnia dzisiejszego nie umieszczono zazqdzenia N' 57 Bumistza
Miasta i Gminy Czlopa doryczqceso udzielania zam6wien publicmych, co do kt6rych
nie stosuje sie usrawy Prawo zam6wien publicznych i wielu innych ,az4dzen?
Na c,yn przedsigbiorcy ktorzy !.zystQpujq do pEetarsu i sktadajq oferry majq siE
oFzei jesli w tylule nie bylo podsla$7 prawnej. W lyn monencie Par
Przewodniczqcy zwfocil sie do Pana Patryka Michalika Adwokala i Przyponnia]. ze
on r6miez nic nie wiedzia], iz takie zarzqdzenie istnieje w gminie tylko nu
osobiscie powiedz;al jak prosil go opinig p.am4 odnosnie tej wlaSnie skargi
Poinfomowal, 2e w6wczas pan mecenas odpowiedzial, ze nusialby sie opzei na
ustawie o zandwieniach publjcznych. Podkeilil, 2e on o osobiScie patrzy z
peFpektywy tego, kt6ry ma dokunerty w rpku i sklada ofertg Jeszcze raz zwraca si9
z pytan;eD dlaczego w Biulelynie Infonnacji Pnblicznej do dnia dzisieFzego nie ma
lcgo zarz4dzeniai ktorc dotyczy oSolnej dzia{aLnoici gminy Uwaza, ze jest to me
zgodne z literq prawa.
PaD Burmistz Zdzhhw Kmiet zabieFiec elos stwierdzil. ze Pan Marcin Nieradka

iesl niesolidnym przedsiebiorcq i dlateso zostalo anulowane zlecenie, kr6rv przez

drva miesiqce nie wykonal pracy. Podkreili], 2e to trafiry wvbor oferenta i llafna
decyzja ilego bedzie sie lrzymai.
Psn Radny Cezary Pluta Przewodniczacy Konisji Rewizvjtrej zabi€raj4c gios
przypomniai. ze stawil wniosek o zmianq zapistr w prcjekcie uchwalv w $ I Uznajc
sil skargq Poa Marcina NieFdka Fima Uslugowo Hlndlowa' uL Rvbacka 7,78 630
Czlopa na dziaimie Burnislza Miasta i Gminy Czlopa z "bezzasadnej" 

na

..zasadna" wraz z uzasadnieniem, kt6re odczyta]
Wniosek nie byl glosowany przez Radg

Po a). \u5i i  i  oz l , r  inn) .1,  pyran or . /  r {as do orTeolo/o 'ego p-oietLJ u\hqrb
prz."odni .  a.r  Rady \4 etskie j  e (  /  ooie pooodl  so pod ero 'oqeie redno' /e j l  e

Lrznaje si9 shdgl Plnd Marcim NieFdki na dzialade Bumhta Miash i GniDv C/opa

$ ^i4zku 2 posllpo$hien dotrcT4cyn wvbon ofent na zadanic ,Redonl czlstkorvi-

navier2chni drng gmimych n! terenic niaso i gninv Czlopa z!bezasadnq'

W glosowdiu udzial lvzieio l4 radnych

Uchw;a Nr VI/52i2015 zostala podjqta wigkszo(ci4 8los6w i slanowi zalqcznik
Nr 19 do niniejszego Prolokolu

rr.ll. Kolejny projekt nchwat przedstawionv Pzez ?ana Zbigniewa Tvmcckiego
pt"."a";"iql";." Rady Mi;jskiej dorvczv ustalenia krvteri6w postepowdia

rekrutacyjreso ;la kandydat6w do Publicznego Cimnazjum in Jana Pawla 1l

w Czlopie zamieszkalych poa obwodem szkorv

2l



Poinfomowal, ze lrojekt uchwaly wraz z uzasadnienien radni oizvmxli
w matedalach na sesjg i w zwiqzku z powyzszym zwfaca si9 z pvlaniem czv radni
majE uwagi do w/w projektu uchwaly.
Adwokar Prtryk Mich'lik wyjaSnit, ze iesr to analogiczna uchwala do tych

slosowanych na poprzednicj scsji. a dotyczqcych post9powd rekntacyjnvch do
PEedszkola i Szkoly Podstawowej.
wobec braku innych p)1an i uwag do pzedlozonego prcjektu uchwalv
Przewodnicz4cy Rady Miejskiej w Cztopie poddal 8o pod glosowanie
W glosowaniu tdzial wziglo 14 radnych.
Za pod]gcien ' l , l  raJnlch.

0 ftdnych.
Uchwala Nr VI/51/2015 zostala podjpra jednoglo3nie i stanowi zatacznik Nr 20 do
niniejszego protokolu.
Ad.l2. Odpowicdzi na inlerpelacjc i zapytaria radnych
Pan Radny Lecb Zask6rski zauwazyl, 2e niekt6.e lreSci statuN Gminv Czlopa sq
sptzeczne z uslawq o samorzidzie gminnym na przvktad w czlici dotvcz4cej

mozliwosci uczeshiczenia w obradach Konisji RewizvjDej Wskuai zalen. abv

AJwokar /a ' rdnowi . iq -do /mrdnami $ n m doku nenc e
Pan Radny Zbyszek Slusarski sMierdzil, ze mozna Powolai konisje do
pr / rp ro$do ler '3  ' t r  xn  s  c ld r ' . ie  /  r$ag i  nd  /  r 'e r : r :ace  eprzep i )  p roqe

irn Zbigniew Tymecki Przewodnicz{cy Radv Miejskiei s Czlopie zgodzil sie z

Nierdz;iem, ze jezeli s4 jakies w4tpliwofti, co do zaPis6w w Slaruc;e Cninv

Czlopa to nalezyie wyjainia lub zmienid
W $n niejscu Pan Prze$odniczacy udzielil glosu Panu Patrvkotfi Michalikowi

adwokat, kt6ry poinfonnowal, ze skoro w dolvchczasowei Pnktvce uzasadnieniacb

skargi bezzasadnej um;eszczano informacjq o trybie i mozliwofti ponowneso

wniesienia przez slroni niezadowoloni z jej rozstrzvgnigcia, 10 w uzasadnjeniu

bezzasa{rnos;i skargi pani Agnieszki wilczak taka resi zoslanie uzuPelniona

Natomiast uzasadnienie do rozslfzygniffia skargi Pana Marcina Nieradki musi ulec

zmianie \r stosunku do te3ci prcjektu uchwalv, poniewaz radni w glosowdiu'

uznali, ze skarga icsr zasadDa, a uzasadnienie jest do ska'gi bezasadnej stwierdzil

Pan adwokat Pa;yk Michalik. W zwi4zku z powvzszvm nalezvjeszcze raz glosowa'

Pan Radny Cezrry Plut, stwierdzil, ze jego zdaniem. w wvniku Siosowania' radni

odrzucili projekt uchwaly uznajecej skargg za bezzasadne, nie przv.jmujqc iMego

rozstzygnrqc'4.
Pan P.;ewodnicz{cy Zbisniew Tvmecki stwierdzil 2e naLeza}obv przesiosowa'

w takim razie nowy prcjekl uchwalv z nowvm uzasadnieniem, kory zaproPonowa]

Pan Radny Cezary Pluta
Pan Rad;y Ceztry Plul, zauwtvl, zc $nosil o zmianl treici uchwalv' a wniosek

ten winien bya przeglosowany
i"p."p"-r*r 

'r*J" 
pfoieki Uchwalv Nr vl/52/2015 Radv Miejskiej w Cztopie

. . l " i j  -  r , i .  :ot< r"{u "  
. r r .s ie In lP"rPenra 'kdts i  tana \4ar ' r r '  Nic"dk-

I  rma tsrJF;o Hdndloqr '  ur 'R\bac(a7.  
-c-or0 I  / loD" r  d/ id ld le EJrmr"Ld

Miasta i Gminy Czlopa. k16ry nastlpnie odczytail
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NapodslawieadI8ust .2pk l .15usta\ r lzdn ia8narca1990r .osnov4dTiegnimvn( l i .DzU
z 2ij13r. poz.594 ze znilnami) oru a . 229 pkt.3 ususv z dnia 14 czeNca 1960 r' Kodcks
postepoluia adninhrrmyjnego (t). Dz. U. 7 2arlt 9a2.261 re ̂ lieami) Rada Miejska $ Czlopie

g 1 Umlje sie skarce Pana Matim Niondka lima U$usowo Handlowa, ul Rvbacka 7 18_630
czlopo nd dzialmie Bmristza Miasa i Cnnry Czlopa za asadn+
\ 2 Wykonanie uchNaly powier4siq Bumislrzowi Mia$a iCminv cztopa
\ 3 @hsala qchodzi v zJ-cie z dnienr podjgcia.

Uzasadnienie do uchwaly w tresci pzedstawionej odczvtano popuednio przez Pana

Cezarego Przewodnicz4ceso Konisji Rewizyjiej
Pan Zbigniew Tymecki Przewodnjczqcy Rady MieFkiei poddal pzvsotowanv
projckl wnz z uzasadnieni€m pod glosowanrel
W slosowaniu udzial wziqlo 14 radnych

2 radnych.

Ad.l3. Wolne wnioski i inlbrmacje.
Pan Brrmistn Zdzislaw Kmiea poinfornowa] o zmianach w kalendat^ impre'z
wnaszcisminie- 7 czeNca w niedzielg 14 uczni6w b9dzie mogto uczesrniczvc
w wvieid-iie na mrcz: Lech Poznan. wislaKrakow wvjazd bgdzie doskonate okaziq
integ;acji rnlodych spodowc6w Burmistz zaprosit 2 radnvch do udzialu w q"n

w,o-or" in wl";azie ledlnym kowem jal i  Poniene Emina ic{ lov w)naimr

, , 'or , r  U.rp nd sr"dron jesr  $oln)  d/e l i  h"omo: 'eroqld Polsko

Nien eckiego Centrm Kuln l i Spodlr z Rzecznikiem Lecha Poma6 Drlga zniana

dotvczv G;irncso Dnia Dziecka- w dniach 12 14 czerwca Polsko Niemicckie

cennm rultu.y i sportu * Czlopie ma zrealizowaa ieden z prcjekl6w z partnerskq

sm,1a \eL,en, ' :c fe1 , . \4r) \a :  s l re!  .agod/a oovc,dje /de.)aosdl  'm) abv

ioraczrt  Lq rmp'" ,q /  oocnodd nr Dnid D/ ec\d B.rn l r r /  1aprc ' i l  q / )sr l ' ic l  do

udzialu w uroczystoiciach.
P.n Przewodniczecy Zbigni€rv Tynecki zabierajac glos poprosil Pmiq Dvreklor

Dorru LL. .u.)  Jolore D,b r ;a o -1 la 'n ienre 2D 'os 'prd{o/oanid - l<oral :a

budzetu sanorza<lowej instyrucji kuhury z dnia 25 htego 2015 roku i pisma z dnia

:5 marca 2015 rokr Przekazanego Bunnislrzowi Miasta i Gninv Czlopa b$4cego

odDowiedziana pismo Przewodniczqceso Radv Miejskiej w Czlopie Przewodniczqcv

spy, t .  c4 le oo\Lmerl )  .a /n ine Pani  Dv'e\ror  Ddau Kl l lur) ]  lo  o l  / )m"nu

r" . ,uaer ocooq,edzi  p /e$odr i . /4c '  RadJ \4 ie j ,U( i  .s ierdl | r  /e .  ob.

dokurnenrrch isinieja sprzeczne infonnacje W jednvrn z nich stwierdza.s;9, ze,Dom

Kuxury icst jedncikq oreoizacyjna sninv. a w dms;m 2e nie jest wobcc

Dowvzizieo iuocil s;c z pytaniem. czv Dom Kulruiv jcst iednoslk'l orsan'zacvjnq

gminy?

Uch$€la Nr vl/52l2015 zoslala
Nr 19 do niniejszeso Protokolu

poilj9ta sigkszoftiq glos6w i sla.owi zalqcaik
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Jolanta Drabiish odpowiedziala twierdzeco na lak

Pani Dyrektor Domu Kultury Jolant. Drabinska stwierdzila'
dokunentl dosqpne sq iedynie naniqiscu.
Pnn Przewodniczecy Zbigniew Tynecki zwr6cit sil r6wnie2 z pltaniern

bawilo sie podczas zabawy sylwestrowej zorganizowanej p.zcz Dom

Pini Dyrektor Domu Kultury

Pan Przewodniczacy Zbigniew Tymecki stwierdzil, zc nie rozumie zatcm

slwierdze! m6wiqcych o tym, 2e Dyrektor Domu Kulturv nie bqdzie odpowiadal na
pisma z uwag; na fakt. ze nie jesl jednostk4 organizacvjDq eninv Stwicfdzil r6wnie2'

zc dyreklor Domu Kultury na obowiqzek udostepnimia wszelkich dokumentow

Kultury
w Czlopiel
Pani Dyr€ktor Domu KultutT Jolanta DrNbinsk' poprosila o sformulowanie
pyiania ;a pisnie poniewaz nie Pot.afi udzielii dokladnej odpowiedzi Stwierdzila

i6uiez zc pzychody z rego l)'tulu ro spra{a Domu Kulturv z kt6iej nie m!'si si9

P.n Przewodniczitcy
poprzednie nte ma

Par Burnistrz Zdzislar| Knie6
szkolenic dla radnlch i w6wczas
uprawnie6. wedlug Bumistza nie

Zbigniew TyDecki s1wierdzil, ze $' sprawozdantach 7a rar'

wykazanych przychod6w z tvtuiu orsanizacji zabaw

stwierdzil. ze 12 czerwca 2015 rcku b9dzie
uzvskaja Panstwo wiedzl o zakresie swoich

mozc byi tak, 2e mdni zacho$uj4 siq jak

pro(urarcrzy.
ian Burmistn Miasta i Gminv Czlopa poinformowal' 2e !a
Przewodniczqcego Rady MicFkiej nic wvraza zgodv
he/po+ednio od prucoqnrko$ da \ch dokumenro$
Pan Pnewodniczqcy Zbigniew Tvnecki stwjerdzil ze jesl

przyklad zqdanie

brakicm infomacji ze strcny Burmislza
Adwokrt Prlryk Michalik poinfomowal, ze jeSli chodzi o DieudostqPnienie
pienvotnie umowy na remont czqstkou1 drog, to bvlo to spowodowane trescrq skargl'

ir6n nie $,arunkowala wldan;a lakieso doklmentu Dopiero zwr6cenie sjq o niego

w Inbie dosleDu o udzielmie informacji public,nei stworzvlo laka mozliwoii

t'an Przewodniczacy Zbigniew Tymecki stwierdzil, 2e poprosil o dokumenlv'

k o n . r I n u r e L d o " ( r r o m , / a r e m / $ r c . i  ' i s o  e  '  o ' m i e  l '  n r e J z )  i r n v n '

tesr  p?)! / \  '3  re '  nrpo,  /ebne: sr i ie d/  |  roqr 'e/  "  
+ ' id l

.upoi*e.;q z lt"Siiq u*-ul', poniewaz zawalto w niej wdnos' do svplatv, krdra 'ic

s, \  nrka z kci ! r lakLcgokol$ie l  dokumenirr '
p i i  za, i ' tu"  Kmi ic srr  n qz M; d i  C- 1)  ' / loDd 'u ierd/ i l  /e sprdeJr '

i"clmi"^vmi -;'no*al" 'ie Pani Monika Krakowiak Takie wvpowiedzi podwuaj?

konpetcn;ie pracosnika.W dalszej czlsci wvpowiedzi slwierdzil, ze Przewo'tnlczacv

nadi nic ma racii. Stwierdzil r6wniez. ze nic ma przvzwolenia na lakie zachowanta

i';;;;"t"'4"";" w urzedzie Podkreslil .6Miez, 2e Pan Marcin Nicladka zostal

Dr,e, ,  o /csooni . /+ eto 7".  D-o$dr)donlPi  r id, l ' " r l

i ' , "  p-e*.0" 'crq" i  Zbisnies l lme(ki  ' r$reJ/ l  ze a ru se8" rodzdJu

oskarzenia. kt6re niepowinny miei lnjejsca
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w Lln micisctr PanZbisnies Tymecki Przewodnicz?cv Radv Mieiskieiudzielil glosu

obccncmu na sali Panu Stanhlawowi F€derowicz stwierdzil, 2e do sktadanycb pism
w sprawic slrzelnicl jeszczc Powr6ci. Zw.ocil uwage, ze podczas ostatn'ego
spotkania w Nadlesnictwic Czlopa z Panen Nadlesniczvm przedstawiono Projekl
zagospodarowania terenu po bylej srzelnicy, na k6rego realizacj9 zanieza sLQ
p;eznaczyd 500 lysiecy zlotych. Z dokunenlow. kto.e dodarlv do Urzldu jest to
kwota 100 rlsilcy zlotych. Pan Stanislaw federowicz zwr6cil sig do Radnvcb z

D , o b x  o  / d d ,  a t o q d n r e ,  d b \  e n  p n l e l r  I n  g l  b ) : / c " r , o u d n \  r t J  J e / i o r e r n

i |ebrnJin .  / " r "az1l .  ,e Le cn po o) le j  .u/ .1.(yte r  skd/onv o o{ ie n leren r .d

Jezio.en Trzebiiskimlo naluralne mieisce spacerow i obecnosci mieszkancow Tcren

po bylej stzelnicy nalezaloby $fmienit i przeznaczva na przvklad na parking, a nie

na amfiteatr oddatony o kilkaset meh6w od lego na stadionie. Pan Stdislaw

Fcderowicz s1w;erdzii, 2e Pan Nadlesniczy Nadleinictwa Czlopa zwaca sr9 do

mviliwvch i do Pana Bumistrza i prosi o podjqcie dzialan Dalci powiedziai. 2e z

relo co '"e e,n a '  n {  z  podelmJre Pe$re Jzblar  ra a l '  '4  t ruole bo /n1(r '  P '  r

\ ;d le,1 i . ,eso. je le l  map"r l  lbutro" ' rbr '  ka ' /01)m reren'e dmnrcar J 'o i (8o

zdaniem nie ma tu si9 co rozwodzi6. Pan Slanislaw Fedefo{icz podkreslil. ze ponysl

Pana Bumisrza abY ien teren \qmienii Na pewno bqdzie lepiej je2eli g1!i'a bldzie

tvnl wladala. Popro;ii mdnvch o wsparcie w 1vm zakresie Bumistra Powiedzial' 2e

i;k zna Pa." N;dlesni..eeo 10 on bqdzie chcial robii wsp6lnie ale z nim robi'

cokolwick wsp6lnie to nie wiadomoiakie bedzie.jurto
PaD Stmislsw Federowicz nazwai PrzewodniczqceSo Radv slabvm kabareciaEem'

stwierilzil, ze mial trzy miesi4ce na podjecie d'ahn odno(nie slPelnicv i w tej

sprawie nic nie zrobil. Powiedzia], ze nie iesr czlowiekiem. kt6ry chce nierealnlch

'eczv. a 10 iak zachowal sie Przcwodniczqcv w lemacie srzelnicy i jak 'ada

pmc;ah prz;z ten okes to na pewno srodkimasowego przekuu poinlbmujqrasze

,oore.  '  . "o u u\n ik i ' .  Po$,eo/ id l .  -e rb l  id.  / /nac/ ' l  {  \soi r  p i ' imie i . ,

i - l ) l .  e .o co obiecal  r  o l re re pwrosoorc/)n | (J/ re re"  I  oudl  a e rak ja l '

zazraczyl w s'oim pismie spoleczeisivo naszej gminv jcst naprawde realnie

mysl4ce i dlalego dostaltylko l2% poparcta
Pan irzewodniczqcy Zbieniew Tvn€cki stwierdzil, zeiest po lozmowie z Prezeseil

Kola Lowieckieso 2u'n* ; Nuat"sni"rv. i uzvskal infonnacje o pzeznaczeniu

terenu po bylej slzelnicy na potrzcbv edukacji leinej wie. i2 zostala opracowana

l . n . . p : : a / ; e o s p o d a r , $ . r  P o s r e o / i r l r / d / i ' l ' 1 a P ' r d S r a n i ' l d $ "
.deowicz, i , i "q iq re, t i , " . j ; teso p1$dnc\  i t re eso{ lL I  Zbrsnics T}r 'a \ l

podkeSIil, ze rozmowy i dzialania w tej sprawie naleze do wvlecznej kompetencji

Pan Stanhllr Federosi.z poinfomowal, 2e Nadle3'iczv pisze w tei spnwLc

r6\rniez do Rsdy. tylko Przewodnicz4cemu nie chce sie zapoznat z dokumentamt

Prn Zbisniew Tynecki PEenodnicz{.v Radv Miejskiej stwi€rdza' it nic

; ; t \ ; , r  
- r " to 

D?;"@.r.  i  qcJ ,ad1)ch p 'm ;  d ' rJrerru* oo \ddrr  'n(L$d w rei

. 0 . ; ,  i , . ) i 4 k i " r ' ) c h  L o e  o r r 4  a l  ' d  P a r d  s r d i d J $ a  l e o e r o $ i ' l a  "
rio*"1t."se ,oitru p,""d'Ewiona radnvm { informacji midzvscsvjnej' ale bedqc u

t7



Pand Nadleiniczego zapoaal siQ zpismMiodno$ie bylej stzelnicy o kt6lych m6wi
Pan Stanistaw lederowicz.
Jednoczesnie zapcwnia, ze nie bli proszony pzez nikoso najakjekolwiek rozmowy
w tyn temacie,10 1e2 nie h6gl w czynkolwiek uczestniczya.
Jednoczesnie poprosil Pana Burnistrza o przedshwienic stanu sprarvy Radzie
Miejskiej w Cztopie w najblizszym czasie odnolnie rozmow prowadzonych z
Nadleiniczym odnosnie zagospodarowdia obszam po b)aej slrzeinicy i budowy

Jednoczeinie slwierdzil, 2e Rada Miejska nie bedzie inserorvala w tej sp.awie
poniewaz lezy to w kompetencji Pana Bumislza i Pea Nadlejniczego.
Pani Radna Jolatrta Olkowskr zabieFjQc stos poprosila o zakoiczenie dyskusji w
zdroqym klinacie bo to co dzisiaj slyszy to ies!naprawdq pzykre.
Pan Radny Cez.ry Pluta zwr6cil sig do Bmistrza Miasta icminy Czlopa
o uaklualnienie fesulaminu ulrzymania czlsloici i porzedku w sminie w czesci
dotyczacej ]okalizacj i punklu selektlsnej zbi6rki odpad6w komunalnych.
Ad.14. Zakonczenie obrad sesji.
W zwiezku z wyczerpmiem porzqdku dziennego posiedzenia Pzewodnicz?cy Rady
Miejskiej wCzlopie Pan ZbigniewTynecki zanktull obrady.
Zakonczeni€ obrad sodz.lgro

Elzb Pa$lak

2li


